
 

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 

Βάκχου 30, 54629 

Τηλ./Fax: +30 2310 501515 

email: sales@apo.gr 

Αιγάλεω 

Ιερά Οδός 294, 12243 

ΑΘΗΝΑ 

Ιερά Οδός 294, 12243 

Τηλ./Fax: +30 210 5313220 

email: athens@apo.gr 

ENIMEROSI 
www.apo.gr 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
ΑΠΟΔΕΛΤΙΩΣΗ

Ημερομηνία 24/06/2023 - 25/06/2023



ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

ΑΡΘΡΑ
24/06/2023

1) [ESPRESSO, Σελ. 1,22 ] [] ΝΤΕΛΙΒΕΡΙ ΣΚΟΝΗΣ TOY ΘΑΝΑΤΟΥ Στα επείγοντα του ΕΡΥΘΡΟΥ 1
2) [ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ, Σελ. 24 ] [] Πούλαγαν ηρωίνη (και) μέσα σε νοσοκομείο! 3
3) [KONTRANEWS, Σελ. 10 ] [] KΩΣ - Υπό κατάρρευση το νοσοκομείο 4
4) [KONTRANEWS, Σελ. 1,10 ] [] Δεν υπήρχε γιατρός να χειρουργήσει το παιδί του και πλήρωσε 5.000 ευρώ για
αεροδιακομιδή 5
5) [ΑΞΙΑ, Σελ. 7 ] [] Ένας στόχος ζωής, το Νοσοκομείο Μεσογείων, γίνεται επιτέλους πραγματικότητα! 7
6) [ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ, Σελ. 2 ] [] “ΒΟΜΒΑ" ΑΠΟ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΓΙΑΤΡΟΥΣ ΤΟΥ ΕΣΥ 8
7) [ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ, Σελ. 5 ] [] Πλήρωσε 5.000 ευρώ για αεροδιακομιδή 9
8) [ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ, Σελ. 17 ] [] Παραμένει χωρίς Παθολόγο το Ιπποκράτειο Νοσοκομείο στη Κω 10
9) [ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ, Σελ. 4 ] [] Το ΠΓΝΛ ενισχύθηκε με γιατρούς και νοσηλευτές 11
10) [ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, Σελ. 1,5 ] [] ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ ΓΙΑ 6ΧΡΟΝΟ ΠΟΥ ΤΟΝ ΠΗΓΑΙΝΑΝ ΑΠΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΣΕ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 12
11) [ΜΑΚΕΛΕΙΟ, Σελ. 2 ] [] «Με διαδικασίεε-εξπρές οι 10.000 προσλήψεις στην Υγεία» 14
25/06/2023

12) [ΑΥΓΗ ΤΗΣ ΚΥΡΙΑΚΗΣ, Σελ. 64 ] [] Ετσι θα βάλουν τους ιδιώτες στο ΕΣΥ 15
13) [DOCUMENTO, Σελ. 22-23 ] [] Η Ικαρία έχει νοσοκομείο αλλά είναι σαν να μην έχει 16
14) [DOCUMENTO, Σελ. 1,13 ] [] ΠΑΥΛΟΣ ΠΟΛΑΚΗΣ: «Δεσμευόμαστε για γενναία αύξηση στους υγειονομικούς» 18
15) [ΕΠΟΧΗ, Σελ. 22 ] [] Θα υπερασπίσουμε τη δημόσια Υγεία στους δρόμους και τις κάλπες 20
16) [ΠΡΙΝ, Σελ. 12-13 ] [] ΑΝΤΑΡΣΥΑ, η πιο χρήσιμη ψήφος για την αντεπίθεση του κινήματος 21



1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΝΤΕΛΙΒΕΡΙ ΣΚΟΝΗΣ TOY ΘΑΝΑΤΟΥ Στα επείγοντα του
ΕΡΥΘΡΟΥ

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,22 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

987.56 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΤΕΛΙΒΕΡΙ «ΣΚΟΝΗΣ TOY 0ANATOY»j§ 5K'k..^,J
στα επείγοντα του ΕΡΥΘΡΟΥ ΠΑΥΡΟΥ^^Γ ί^ζτ^Ι
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1  ΝΤΕΛΙΒΕΡΙ ΣΚΟΝΗΣ TOY ΘΑΝΑΤΟΥ Στα επείγοντα του ΕΡΥΘΡΟΥ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,22 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-06-2023

rates, οροί και
ιι Εξαρθρώθηκε απείραπου έκανε νταραΡέρι ναρκωτικών ακόμα 
καιέξωααό ταΕαείγοπα του Νοσοκομείου EpuPpds Eraupos
Μέχρι και σε νοσοκομεία είχαν απλώσει τα 
δίχτυα τους τα μέλη της σπείρας διακίνη
σης ναρκωτικών που εξαρθρώθηκε από την 
Αστυνομία. Ο δράστες δεν δίσταζαν να κάνουν 
αλισβερίσι ναρκωτικών έξω από τα Επείγοντα 
του Νοσοκομείου Ερυθρός Σταυρός, ενώ στο 
φως έρχονται κι άλλες λεπτομέρειες για τις κινή
σεις τους.

Οπως έγινε γνωστό, εκτός από τον αρχη
γό, που φέρεται άτι διατηρεί παράνομη χαρτο- 
παικπκή λέσχη στο κέντρο της Αθήνας, ανάμεσα 
στους κατηγορουμένους είναι και ένας πρώην 
ανπδήμαρχος Γαλατσίου και αντιπρόεδρος πολι
τικού κόμματος που πρωτοστατούσε σε δράσεις 
αρνητών του εμβολιασμού κατά του κορσνόϊού. 
Οταν έχασε, κατά τη διάρκεια της πανδημίας τη 
μητέρα του, η οποία νοσηλευόταν στο νοσοκο

μείο, έγραφε στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης: 
«θέλετε ακόμα θανάτους και τρομοκρατία. Πε
ρήφανος που δεν είχες εμβολιαστεί με το σατα
νικό εμβόλιο! Ο θεός ξέρει και επιτρέπει. Η οργή 
του θεού θα πέσει επάνω σας, που δεν αφήνε
τε τους παπάδες να διαβάσουν τον κόσμο πριν 
ταξιδέψουν... Μάρτυρες του Χριστού όλα τα θύ
ματα της Εντατικής... θα συνεχίσω να παλεύω 
για το όνομά σου. Ελευθερία ή θάνατος, ρε μό
να!!!» Κατά τη διάρκεια των κατ' οίκον ερευνών 
αρνήθηκε να δώσει τα κλειδιά ενός σπιτιού, πα
ρά το σχετικό ένταλμα, και επιτέθηκε εναντίον 
των αστυνομικών.

Ενα από τα... δραστήρια μέλη είναι και η 
40χρονη με το προσωνύμιο «Αννα», η οποία 
δεν σταματούσε να διακινεί όλων των ειδών τα 
ναρκωτικά, με σημείο συνάντησης τον Ερυθρό

Σταυρό. Οι άνδρες της Ασφάλειας Αθηνών δεν 
πίστευαν στα μάτια τους όταν την έπιασαν να 
πουλάει στους διαδρόμους του νοσοκομείου. Εί
ναι χαρακτηριστικό σπτο ένα γραμμάριο ηρωίνη 
το πουλούσε τουλάχιστον 15 ευρώ, ενώ δεν δί
σταζε να κάνει και τις αντίστοιχες συνεννοήσεις 
την ώρα που ανυποψίαστοι ασθενείς κατέφθο- 
ναν στα Επείγοντα:
Αγνωστος: Ωραία, ωραία... Ακου, να κστέβω 
τώρα γιατί βιάζομαι, ένα κομμάτι θέλω, πού να 
’ρθω;
«ΑΝΝΑ»: Στα Επείγοντα του Ερυθρού. 
Αγνωστος: Ε, στο... στα Επείγοντα εκεί πέρα, 
κατεβαίνω, ένα κομμάτι.

Τέλος, οι αστυνομικοί της Ασφάλειας Αθη
νών «την έπεσαν» και σε έναν πρώην συνάδελ
φό τους που είχε το παρατσούκλι «Τζόνι». Το

όνομα του απότακτου αστυνομικού πριν από με
ρικά χρόνια είχε εμπλακεί σε υπόθεση εξαφά
νισης όπλων από το Αστυνομικό Τμήμα Εξαρ- 
χείων, χωρίς όμως ποτέ να κατηγορηθεί. Σεό,τι 
αφορά τον ρόλο του στην υπόθεση, φέρεται ότι 
είχε αυτόνομο δίκτυο διακίνησης ναρκωτικών, 
ενώ κάποιες φορές έκανε ο ίδιος τα ραντεβού 
με τους πελάτες.

Ενα από τα ευρήματα που τράβηξε την προ
σοχή των αστυνομικών κατά τη διάρκεια των 
ερευνών ήταν «ένα πιστόλι μάρκας GLOCK17 
με γεμιστήρα με 17 φυσίγγια και γεμιστήρα με 10 
φυσίγγια και 3 κομμάτια κλείστρου για μετατρο
πή σε αυτόματο όπλο. Φέρει εμφανή ίχνη παρα- 
ποίησης, που παραπέμπουν σε πιστόλι που κα- 
τέχο νόμιμα αστυνομικός», όπως αναφέρουν τα 
έγγραφα που έχει στην κατοχή του ο ανακριτής.

Η είοοδος του Νοαοκομειε^
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1  Πούλαγαν ηρωίνη (και) μέσα σε νοσοκομείο!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

548.77 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πούλαγαν ηρωίνη (και) 
μέσα σε νοσοκομείο!

0 αρχηγός της σπείρας φέρεται ότι διατηρεί παράνομη χαρτοπαικτική λέσχη, 
ενώ συνελήφθησαν αντιπρόεδρος πολιτικού κόμματος και πρώην αστυνομικός

Τα εξωτερικά ιατρεία του «Ερυθρού».
Ενθετη: Κατασχέθηκαν όπλα, χρήματα και ναρκωρικά

Μ
έχρι και σε νοσοκομεία είχαν απλώ
σει τα «δίχτυα» τους τα μέλη της 
σπείρας διακίνησης ναρκωτικών, 
που εξαρθρώθηκε από την Αστυ
νομία. Οι δράστες δεν δίσταζαν να 
κάνουν «αλισβερΐσι» ναρκωτικών έξω από τα Επείγο
ντα του Νοσοκομείου «Ερυθρός Σταυρός», ενώ στο φως 

έρχονται κι άλλες λεπτομέρειες για τις κινήσεις τους.
Οπως έγινε γνωστό, εκτός από τον αρχηγό, ο οποί

ος φέρεται ότι διατηρεί παράνομη χαρτοπαικτική λέ
σχη στο κέντρο της Αθήνας, ανάμεσα στους κατηγο
ρουμένους είναι και ένας πρώην αντιδήμαρχος Γα
λατσίου και αντιπρόεδρος πολιτικού κόμματος που 
πρωτοστατούσε σε δράσεις «αρ
νητών» του εμβολιασμού κατά 
του κορονοϊού. Οταν έχασε, κα
τά τη διάρκεια της πανδημίας, 
τη μητέρα του, η οποία νοση
λευόταν στο νοσοκομείο, έγρα
φε στα μέσα κοινωνικής δικτύ
ωσης: «Θέλετε ακόμα θανάτους 
και τρομοκρατία. Περήφανος, 
που δεν είχες εμβολιαστεί με το 
σατανικό εμβόλιο! Ο Θεός ξέρει 
και επιτρέπει. Η οργή του Θεού θα πέσει επάνω σας, 
που δεν αφήνετε τους παπάδες να διαβάσουν τον κό
σμο πριν ταξιδέψουν... Μάρτυρες του Χριστού όλα τα 
θύματα της Εντατικής... Θα συνεχίσω να παλεύω για 
το όνομά σου. Ελευθερία ή Θάνατος, ρε μάνα!!!»Κατά 
τη διάρκεια των κατ’ οίκων ερευνών αρνήθηκε να δώ
σει τα κλειδιά ενός σπιτιού, παρά το σχετικό ένταλμα, 
και επιτέθηκε εναντίον των αστυνομικών.

Ενα από τα... δραστήρια μέλη είναι και η άχρο
νη με το προσωνύμιο «Αννα», η οποία δεν σταματού
σε να διακινεί όλων των ειδών τα ναρκωτικά με ση

μείο συνάντησης τον «Ερυθρό Σταυρό». Οι άνδρες της 
Ασφάλειας Αθηνών δεν πίστευαν στα μάτια τους όταν 
την έπιασαν να πουλάει στους διαδρόμους του νο
σοκομείου. Είναι χαρακτηριστικό ότι το ένα γραμμά
ριο ηρωίνης το πουλούσε τουλάχιστον 15 ευρώ, ενώ 
δεν δίσταζε να κάνει και τις αντίστοιχες συνεννοή
σεις, την ώρα που ανυποψίαστοι ασθενείς κατέφθα- 
ναν στα Επείγοντα:

«Αγνωστος»: Ωραία, ωραία... Ακου, να κατέβω τώρα 
γιατί βιάζομαι, ένα κομμάτι θέλω, πού να ’ρθω;

«Αννα»: Στα επείγοντα του «Ερυθρού».
«Αγνωστος»: Ε, στο... στα Επείγοντα εκεί πέρα, κα

τεβαίνω, ένα κομμάτι.
Τέλος, οι αστυνομικοί της 

Ασφάλειας Αθηνών την... έπε
σαν και σε έναν πρώην συνάδελ
φό τους, που είχε το παρατσού
κλι «Τζόνι». Το όνομα του από
τακτου αστυνομικού πριν από 
μερικά χρόνια είχε εμπλακεί σε 
υπόθεση εξαφάνισης οπλών από 
το Αστυνομικό Τμήμα Εξαρχεί- 
ων, χωρίς όμως ποτέ να κατη- 
γορηθεί. Σε ό,τι αφορά τον ρόλο 

του στην υπόθεση, φέρεται ότι είχε αυιόνομο δίκτυο 
διακίνησης ναρκωτικών, ενώ κάποιες φορές έκανε ο 
ίδιος τα ραντεβού με τους πελάτες. Ενα από τα ευρήμα
τα που τράβηξαν την προσοχή των αστυνομικών κα
τά τη διάρκεια των ερευνών ήταν «ένα πιστόλι μάρκας 
GLOCK 17 με γεμιστήρα με 17 φυσίγγια και γεμιστήρα 
με 10 φυσίγγια και 3 κομμάτια κλείστρου για μετατρο
πή σε αυτόματο όπλο. Φέρει εμφανή ίχνη παραποίη- 
σης, που παραπέμπουν σε πιστόλι που κατέχει νόμιμα 
αστυνομικός», αναφέρουν τα έγγραφα που έχει στην 
κατοχή του ο ανακριτής.

Σοκάρουν οι διάλογοι ms 
«Awas» με πελάτη με τον 
οποίο έκλεισαν ραντεβού 

στα Επείγοντα του 
«Ερυθρού Σταυρού»
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1  KΩΣ - Υπό κατάρρευση το νοσοκομείο
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

74.98 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

KDE
Υπό κατάρρευση 
το νοσοκομείο
ΚΡΑΥΓΗ αγωνίας εκπέμπει ο μονα
δικός καρδιολόγος, εδώ και ένα 
μήνα, οιο νοσοκομείο της Κω, ενώ 
mv ίδια ώρα αυξάνουν μέρα με την 
ημέρα τα προβλήματα στο ΕΣΥ μετά 
από τις τραγικές ελλείψεις σε για
τρούς και νοσηλευτικό προσωπικό. 
Όπως μεταδίδει η «Ροδιακή» ο καρ
διολόγος στην Κω, Τσετίν Μάντα- 
τζη, από το πρωί της Παρασκευής 
πραγματοποιεί διαμαρτυρία, στον 
αύλιο χώρο του νοσοκομείου του 
νησιού. Ο ίδιος κρατώντας πλακάτ 
που έγραφε «έφθασα στο όριά μου, 
θέλω βοήθεια» τονίζει ότι εδώ και 8 
μήνες βρίσκεται σε υπηρεσία 25 ημέ
ρες τον μήνα, ενώ έχει μείνει μόνος 
του σε όλη την Καρδιολογική κλινι
κή. Παράλληλα ο καρδιολόγος κατη
γορώντας τη διοίκηση του νοσοκο
μείου για αδιαφορία, τονίζει ότι «δεν 
είναι δυνατόν στο νησί του Ιπποκρά
τη να υπάρχουν αυτές οι ελλείψεις». 
«Για να κάνω όλο αυτό έχω τρελα
θεί» σημείωσε ο ίδιος προσθέτο
ντας ότι είναι δύο χρόνια στο νοσο
κομείο και δεν θέλει να φύγει. Για 
«επιδείνωση της κατάστασης μέρα 
με τη μέρα» κάνουν λόγο, μιλώντας 
στην ΕΡΤ Ν. Αιγαίου, οι εκπρόσω
ποι των Νοσοκομειακών Γιατρών.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεν υπήρχε γιατρός να χειρουργήσει το παιδί του
και πλήρωσε 5.000 ευρώ για αεροδιακομιδή

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

473.51 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΡΓΗ ΚΑΙ ΑΠΟΓΝΟΙΗ - ΔΡΑΜΑΤΙΚΗ Η ΚΑΤΑΙΤΑΧΗ ΠΟ EEV
ΠΑΤΕΡΑΣ ΠΛΗΡΩΣΕ 5.000 ΕΥΡΟ ΓΙΑ 
ΑΕΡΟΔΙΑΚΟΜΙΔΗ ΤΟΥ ΓΙΟΥ ΤΟΥ!.
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1  Δεν υπήρχε γιατρός να χειρουργήσει το παιδί του και πλήρωσε 5.000
ευρώ για αεροδιακομιδή

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

ΔΡΑΜΑΤΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΟΥ ΕΣΥ

Δεν υπήρχε γιατρός να 
χειρουργπσει το παιδί 
του και πϋήρωσε 5.000 
ευρώ για αεροδιακομιδή
Το περιστατικό στη Λήμνο έρχεται μετά τις 
τραγικές απώΗειες συνανθρώπων μας

Ο
ργή προκαλούν ία αλλεπάλληλα περιστατικά 
ασθενών που υφίστανται απίστευτη ταλαιπω
ρία, με κίνδυνο μάλιστα τη ζωή τους, την ώρα 
που μέσα σε λίγες μέρες 5 άνθρωποι «έσβησαν» επειδή 

δεν υπάρχουν ασθενοφόρα. Το Εθνικό Σύστημα Υγείας 
καταρρέει και στελέχη της κυβέρνησης Μητσοτάκη, όπως 
ο Αδωντς Γεωργτάδης παραδέχονται ανοιχτά ότι δεν ασχο
λήθηκαν με την Υγεία, την ώρα μάλιστα που κλείνουν το 
μάτι στους ιδιώτες.

Ένα ακόμα περιστατικό που επιβεβαιώνει τις τραγικές 
ελλείψεις, αφορά την αεροδιακομιδή ενός παιδιού από 
τη Λήμνο, το οποίο τανδύνευσε επειδή δεν υπήρχε ανατ- 
σθησιολόγος στο νησί. Το 15χρονο αγόρι μετά από τρο
χαίο ατύχημα που είχε στις 27 Μαΐου στο οποίο ενεπλά- 
κη μαζί με έναν φίλο του, περίμενε 5 μέρες να χειρουρ- 
γηθεί ωστόσο δεν μπορούσαν να βρουν γιατρό. Το παιδί 
παρουσίασε πνευμονική εμβολή και ο πατέρας του προ-

κειμένου να το σώσει και να γίνει αεροδιακομιδή, ανα
γκάστηκε να ζητήσει βοήθεια από έναν δωρητή προκει- 
μένου να πληρώσει το ποσό των 5.000 ευρώ. Ο 15χρο- 
νος μεταφέρθηκε σε ιδιωτική κλινική της Θεσσαλονίκης 
όπου κρίθηκε απαραίτητο να εισαχθεί σε ΜΕΘ. Μιλώ
ντας στο Open για το περιστατικό, ο πρόεδρος της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ Μιχάλης Γιαννάκος τόνισε την τραγική κατάσταση 
με ελλείψεις σε βασικές ειδικότητες γιατρών που θέτουν 
σε κίνδυνο τις ζωές των ασθενών, όχι μόνο στην επαρ
χεία, αλλά στα νοσοκομεία της επικράτειας.

Ανακοίνωση του ΕΣΥ
Άλλο ένα περιστατικό, που αποκαλύφθηκε σήμερα, 
αναδεικνύει την δραματική κατάσταση στην οποία έχει 
φέρει το ΕΣΥ η ΝΔ, ειδικά στα νησιά της χώρας. Πατέ
ρας στη Λήμνο πλήρωσε 5.000 ευρώ για αεροδιακο- 
μιδή του παιδιού του στη Θεσσαλονίκη, προκειμένου

νοσηλευτεί σε ΜΕΘ, μετά από τροχαίο. Όχι μόνο το 
νησί δεν είχε αναισθησιολόγο, αλλά ούτε καν η αερο- 
διακομιδή δεν προσφέρθηκε δωρεάν. Το περιστατικό 
αυτό έρχεται μετά τις τραγικές απώλειες συνανθρώπων 
μας στην Κω, τη Νέα Μάκρη κατ την Χαλκιδική, ακό
μη και σε καρότσες αγροτικών, λόγω ελλείψεων στο 
ΕΚΑΒ. Όλα αυτά, την ώρα που έχει αποκαλυφθεί από 
τον κ. Πνευματικό το κρυφό σχέδιο της ΝΔ στην Υγεία 
για περικοπές, ιδιωτικοποιήσεις, ακόμη και διαλογή 
ασθενών με απάνθρωπες λογικές κόστους - οφέλους. 
Ακόμη και τώρα, όμως, ο κ. Μητσοτάκης συνεχίζει την 
εξαπάτηση των πολιτών τάζοντας 10.000 νέες προσλή
ψεις στην Υγεία, ενώ στην πραγματικότητα δεν σκοπεύ
ει να κάνει ούτε μία νέα πρόσληψή πέρα από αντικα
ταστάσεις συνταξιοδοτήσεων. Το δίλημμα των εκλο
γών της 25ης Ιουνίου είναι ακόμη πιο καθαρό: Υγεία 
μόνο για πλούσιους ή αναβάθμιση του ΕΣΥ για όλους;
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1  Ένας στόχος ζωής, το Νοσοκομείο Μεσογείων,
γίνεται επιτέλους πραγματικότητα!

Πηγή: ΑΞΙΑ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

530.88 cm² Κυκλοφορία: 750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ένας στόχος ζωής, το Νοσοκομείο Μεσογείων; 
γίνεται επιτέλους πραγματικότητα!

Η
 Ανατολική Αττική είναι η 
τρίτη σε πληθυσμό περιοχή 
μετά την Αθήνα και τη Θεσ
σαλονίκη και μάλιστα, 
όπως προκύπτει από την απογραφή, 
είναι μία από τις πιο ραγδαία ανα

πτυσσόμενες πληθυσμιακά περιοχές 
της χώρας, με τον μόνιμο πληθυσμό 
να εμφανίζει αύξηση της τάξης του 
2,8%. Εδώ ζουν και εργάζονται πε
ρισσότερα από 700.000 άτομα, με 

Γράφει ο Baofflns την αύξηση κατοίκων να είναι εκρη-
Οικονόμου, υποψήφιος κτική κατά τους θερινούς μήνες, 
βουλευτής Ανατολικής Μόνιμοι κάτοικοι, πολλές χιλιάδες 
Αττικής της Ν.Δ. εργαζόμενοι και απροσδιόριστος

αλλά τεράστιος αριθμός ταξιδιωτών, 
εμφανίζουν καθημερινά μια συνεχή 
δυναμική κινούμενης ανθρώπινης 
μάζας.

Παράλληλα, είναι και μια περιο
χή στην οποία βρίσκεται το μεγαλύ
τερο αεροδρόμιο της χώρας, το 
οποίο εξυπηρετεί εκατομμύρια αν
θρώπους κάθε χρόνο (μόνο τους 
εννέα πρώτους μήνες του 2022 «πέ
ρασαν» από το Ελ. Βενιζέλος 17,3 
εκατ. άνθρωποι), αλλά και δύο από 
τα μεγαλύτερα λιμάνια της χώρας, 
αυτά του Λαυρίου και της Ραφήνας.

Η τραγική απώλεια της 19χρονης 
εγκύου στη Νέα Μάκρη πριν λίγες 
ημέρες, με την χαρακτηριστική κα
θυστέρηση της διακομιδής της από 
το ασθενοφόρο του ΕΚΑΒ, ανέδειξε

Η νέα κυβέρνηση ίου 

Κυριάκου Μηισοτάκη 
συμπυκνώνει ιην 

ελπίδα ενός ιέιοιο 

οδικού χάρτη 

κοινωνικής συνοχής 

και αλληλεγγύης στην 

πράξη και όχι στην 

έωλη υπόσχεση και την 
κενή συνθηματολογία

με δραματικό τρόπο την ανάγκη για 
την δημιουργία του Γενικού Νοσο
κομείου της Ανατολικής Αττικής.

Βέβαια τα αντανακλαστικά των 
περισσότερων λειτούργησαν λόγω 
και της επικείμενης εκλογικής δια
δικασίας του Ιουνίου και αυτό ως 
γεγονός είναι τραγικό, αφού δια
μορφώνεται με τέτοιο επιφανειακό 
και υποκριτικό τρόπο η ατζέντα για 
την ζωή των πολιτών σε μια περιφέ
ρεια. Κάποιοι θα πουν ότι και η προ

εκλογική ατζέντα με τέτοιο τρόπο 
διαμορφώνεται βλέποντας συνήθως 
το δέντρο και όχι το δάσος... Δυστυ
χώς τέτοια περιστατικά έχουμε πολ
λά και για πολλά χρόνια, χάνοντας 
ανθρώπους που χρειάζονταν την 
άμεση περίθαλψη την οποία δεν την 
βρήκανε, αφού τα ασθενοφόρα πο
τέ δεν «φτάνουν»...

Το οδυνηρό είναι ότι λίγοι ασχο
λούνταν με αυτά τα θέματα και η 
δημοσιότητά τους ήταν ελάχιστη 
καθώς δεν μπαίνανε στον προεκλο
γικό μεγεθυντικό φακό..

Αυτή η δύσκολη πραγματικότητα 
με οδήγησε μαζί με την «Κίνηση των 
Πολιτών για την δημιουργία του 
Γενικού Νοσοκομείου Μεσογείων» 
να πάρουμε την πρωτοβουλία συλ
λογής υπογραφών, αναδεικνύοντας 
το πρόβλημα αλλά και να τονίσουμε 
την ανάγκη δημιουργίας του Νοσο
κομείου, συλλέγοντας 20.000 υπο
γραφές, τις οποίες και καταθέσαμε 
στον πρωθυπουργό, Κυριάκο Μη- 
τσοτάκη και τον υπουργό Υγείας, 
Θάνο Πλεύρη για να τεθεί σε εξέλι
ξη η διαδικασία της δημιουργίας του 
Νοσοκομείου Ανατολικής Αττικής. 
Πράγματι ανατέθηκε η Μελέτη Σκο
πιμότητας για το Νοσοκομείο από 
το υπουργείο Υγείας στην ΚΤΥΠ, 
όπως ανακοίνωσε ο υπουργός Υγεί
ας και δεσμεύτηκε ο ίδιος ο πρωθυ

πουργός για την δημιουργία του 
Νοσοκομείου Ανατολικής Αττικής, 
βγάζοντας από την ναφθαλίνη και 
την ατέρμονη φλυαρία δεκαετιών, 
ένα κρίσιμο ζήτημα για την Ανατο
λική Αττική, δείχνοντας τον δρόμο 
για την πραγμάτωση του οράματος 
μας που κάποιοι λίγοι, «αιθεροβά- 
μονες» επιμέναμε ότι το Νοσοκο
μείο Ανατολικής Αττικής πρέπει να 
γίνει. Για να μην θρηνήσουμε άλλους 
συνανθρώπους μας, για να εξασφα
λίσουμε ένα αξιοπρεπές κοινωνικό 
δίκτυο προστασίας και υποστήριξης 
του λαού, μιας από τις μεγαλύτερες 
περιφέρειες της χώρας, απαιτείται 
μια κυβέρνηση με σχέδιο, όραμα και 
αποφασιστικότητα στην υλοποίηση 
μιας στοχευμένης κοινωνικής πολι
τικής, όπου ο χάρτης υγείας της χώ
ρας έχει κενά και ελλείψεις. Η νέα 
κυβέρνηση του Κυριάκου Μητσοτά- 
κη συμπυκνώνει την ελπίδα ενός 
τέτοιο οδικού χάρτη κοινωνικής συ
νοχής και αλληλεγγύης στην πράξη 
και όχι στην έωλη υπόσχεση και την 
κενή συνθηματολογία.

Η αυτοδύναμη κυβέρνηση της 
Νέας Δημοκρατίας και του Κυριάκου 
Μητσοτάκη την Κυριακή στις 25 Ιου
νίου είναι η εγγύηση για να δει η 
Ανατολική Αττική το όραμά της για 
ένα Γενικό Νοσοκομείο να γίνεται 
πράξη!
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1  “ΒΟΜΒΑ" ΑΠΟ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΓΙΑΤΡΟΥΣ
ΤΟΥ ΕΣΥ

Πηγή: ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

277.31 cm² Κυκλοφορία: 17000

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

“ΒΟΜΒΑ’ ΑΠΟ mUMOVAO 
ΚΛΙΠΑ ΤΟΥΣ ΠΑΤΡΟΥΙ ΤΟΥ ΕΣΥ
Στη δίνη του κυκλώνα βρίσκεται τα τελευταία 24ωρα ο επικεφαλής 
του ψηφοδελτίου Επικράτειας του ΣΎΡΙΖΑ και καθηγητής Ογκολογί
ας και Γενετικής του Χάρβαρντ, Οθωνας Ηλιόπουλος. Οπως αποκά
λυψε η «Απογευματινή», ο ίδιος δηλώνει ένθερμος υποστηρικτής της 
αξιολόγησης και των γιατρών στην Ελλάδα, κάτι που επιβεβαίωσε 
σε πρόσφατη συνέντευξή του, την οποία αναδημοσίευσε η εφημερί
δα. Επί της ουσίας, ο κ. Ηλιόπουλος ανοίγει θέμα αυστηρής ετήσιας 
αξιολόγησης των ιατρών, όπως ισχύει και για τους εκπαιδευτικούς. 
Η συγκεκριμένη θέση του διακεκριμένου καθηγητή είχε ως αποτέλε
σμα την έντονη αντίδραση της Κουμουνδούρου, στην προσπάθειά 
της να κατευνάσει τη θύελλα που προκλήθηκε από ακόμα μια απο
κάλυψη της «Α», ότι σε πρόσφατη ομιλία του ο κ. Ηλιόπουλος ηροέ- 
κρινε τον εντοπισμό της φοροδιαφυγής των οδοντιάτρων με το «ανέ
μελο» σκεπτικό ότι, άλλωστε, «δεν είναι ψηφοφόροι του ΓΥΡΙΖΑ».
Σε ανάρτησή του στο Facebook, για να δικαιολογήσει όσα είπε για 
τους οδοντιάτρους, ο επικεφαλής του ψηφοδελτίου Επικράτειας του 
ΓΥΡΙΖΑ, αντί να κατευνάσει τις αντιδράσεις, μάλλον δυσχέρανε τη 
θέση του. Ο κ. Ηλιόπουλος έγραψε χαρακτηριστικά: «Από μια συ
νέντευξη μίας ώρας στη “Φωνή της Ελλάδας" στην ΕΡΤ1, όπου πα
ρέθεσα συγκεκριμένες θέσεις για τη δραστική βελτίωση του ΕΣΥ και 
στην οποία αυτοσαρκάστηκα πολλές φορές, ο Οδοντιατρικός Σύλ
λογος Αθηνών άκουσε πως κατηγόρησα συλλήβδην τους οδοντιά
τρους ότι φοροδιαφεύγουν. Αναλύοντας την ανάγκη ψηφιοποίησης 
της Υγείας, είπα χαριτολογώντας ότι για κάποιους γιατρούς, οδοντιά
τρους κ,λπ. που φοροδιαφεύγουν το μέτρο αυτό δεν θα φανεί αρε
στό. Καμία πρόθεση δεν είχα να αποδώσω φοροδιαφυγή σε μια 
ολόκληρη επαγγελματική κατηγορία, θα ήταν αδιανόητο. Αν αυτό 
κατάλαβαν οι ακροατές, ζητώ ειλικρινά συγγνώμη από όποια ομά
δα ένιωσε τέτοια πρόθεση και δηλώνω ευθαρσώς ότι τίποτα τέτοιο 
δεν εννοώ». Σύμφωνα με την «Απογευματινή», στη συγκεκριμένη 
εκπομπή δεν μίλησε ποτέ για τους οδοντιάτρους. «Οπότε ή δεν θυ
μάται ή ψεύδεται για να μην εκθέσει το κόμμα του, διότι όλα αυτά 
τα είπε σε συντρόφους του. Και προς επίρρωσιν της αλήθειας μας, 
παραθέτουμε και τη σχετική αφίσα, η οποία αναφέρει: “Οι οργανώ
σεις μελών ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Γερμανίας διοργανώνουν διαδικτυακή πο
λιτική εκδήλωση με ομιλητή τον Οθωνα Ηλιόπουλο. Τρίτη 20 Ιουνί
ου’», αναφέρει το ρεπορτάζτης «Α».
Ομως, σε αυτήν τη συνέντευξη, όπου δεν μίλησε για τους οδοντι
άτρους, ο κ. Ηλιόπουλος έριξε τη «βόμβα» πως πρέπει να αξιολο
γούνται οι γιατροί, στα πρότυπα των εκπαιδευτικών. Με τη μόνη δι
αφορά ότι ο ΓΥΡΙΖΑ αρνείται κατηγορηματικά την αξιολόγηση των 
εκπαιδευτικών. Αξίζει να σημειωθεί ότι οι δηλώσεις του κ. Ηλιόπου- 
λου «καταδικάστηκαν» με έμφαση από τον Οδοντιατρικό Σύλλογο 
Αττικής (ΟΣΑ) και την Ελληνική Οδοντιατρική Ομοσπονδία (ΕΟΟ). 
«Η πρόταση του Οθωνα Ηλιόπουλου είναι η αρχή του τέλους της μο
νιμότητας των γιατρών του ΕΣΥ», δήλωσε χαρακτηριστικά στα «ΠΑ
ΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ» 90,1 ο πρώην υπουργός Υγείας και υποψήφιος βου
λευτής της Ν.Δ. Θάνος Πλεύρης.
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1  Πλήρωσε 5.000 ευρώ για αεροδιακομιδή
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

85.76 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΓΕΙΑ
Πλήρωσε 5.000 ευρώ 
γιααεροδιακομιδή

''Οδύσσεια" για έναν πατέρα από τπ 
Λήμνο, ο οποίος χρειάστηκε να πλη
ρώσει το ποοό των 5.000 ευρώ για την 
αεροδιακομιδή του παιδιού του με ιδι
ωτικά μέσα από το νησί στη Θεσσαλο
νίκη. προκειμένου να το σώσει, καθώς 
στονησίδενυπάρχουναναισθησιολόγοι.
Συγκεκριμένα, το περιστατικό συνέβη 

στις 27 Μαΐου, όταν δύο παιδιά με κα
τάγματα μετά από τροχαίο έπρεπε να 
περιμένουν πέντε μέρες προκειμένου 
να χειρουργηθούν, καθώς δεν υπήρχε 
διαθέσιμος αναισθησιολόγος στο Νο
σοκομείο Λήμνου.
Το ένα παιδί εξετάστηκε από ορθο- 

παιδικό, καθώς έφερε κάταγμα στην 
κνήμη, ωοτόοο ο άλλος 1 δχρονος, που 
τραυματίστηκε στο μηριαίο, παρουσία
σε ραγδαία επιδείνωση της υγείας του 
και συγκεκριμένα πνευμονική εμβολή.
Έτσι.προκειμένουτοπαιδίνα μεταφερ

θεί άμεοα στη Θεσσαλονίκη, αποφάσισε 
να ζητήσει βοήθεια από έναν δωρητή, 
προκειμένου να καλύψει τα έξοδα της 
άμεσηςαεροδιακομιδήςτουπαιδιούτου, 
ώστε να μη χρειαστεί να περιμένει, κα
ταβάλλοντας το ποσό των 5.000 ευρώ. 
Την επομένη μεταφέρθηκε σε ιδιωτική 
κλινική της Θεσσαλονίκης, όπου μά
λιστα κρίθηκε απαραίτητη η νοσηλεία 
του σε Μονάδα Εντατικής θεραπείας.

Για το θέμα μίλησε στο OPEN ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννά- 
κος. Όπως είπε, υπάρχουν ελλείψεις 
σε βασικές ειδικότητες, οι οποίες εγκυ
μονούν κινδύνους, ενώ ίδια κατάσταση 
επικρατεί οε αρκετά ακόμη νοσοκομεία 
της επικράτειας.
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1  Παραμένει χωρίς Παθολόγο το Ιπποκράτειο
Νοσοκομείο στη Κω

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

451.14 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

"Βοήθεια" ζητάει ο μοναδικός καρδιολόγος

Παραμένει χωρίς Παθολόγο 
το Ιπποκράτειο Νοσοκομείο στη Κω

Π
αραμένουν τα προ
βλήματα στο Ιπποκρά- 
τειο Νοσοκομείο Κω 
καθώς αποχώρησε, 
μετά την ολιγοήμερη 
απόσπαση του από το Νοσοκομείο 
Σύρου, ο παθολόγος που κλήθηκε 

να καλύψει τη κλινική για μια εβδο
μάδα, ενώ η επόμενη παθολόγος 
που είχε αποσπασθεί, αντιμετωπί
ζει πρόβλημα υγείας. Υπενθυμίζε
ται ότι η κλινική παραμένει χωρίς 
παθολόγους εδώ και ενάμιση χρό
νο μετά τη παραίτηση Διευθυντή 
και επιμελήτριας και το πρόβλημα 
προσπαθεί να το αντιμετωπίσει το 
Υπουργείο Υγείας με αποσπάσεις 
ιατρών από άλλα Νοσοκομεία.

Χθες ο μοναδικός καρδιολόγος 
του Νοσοκομείου (σε άδεια γονική 
βρίσκεται ο δεύτερος), δηλώνει α
δυναμία να ανταποκριθεί στα κα
θήκοντα του, λόγω πληθώρας πε
ριστατικών και από το πρωί καθό
ταν στο προαύλιο κρατώντας πανό 
διαμαρτυρίας. Ο καρδιολόγος, 
Τσετίν Μάντατζη, κρατώντας πλα- 
κάτ που έγραφε "έφθασα στο όριά 
μου, θέλω βοήθεια" τονίζει ότι εδώ 
και 8 μήνες βρίσκεται σε υπηρεσία 
25 ημέρες τον μήνα, ενώ έχει μεί
νει μόνος του σε όλη την Καρδιο
λογική κλινική. Παράλληλα ο καρ
διολόγος κατηγορώντας τη διοίκη
ση του νοσοκομείου για αδιαφορί
α, τονίζει ότι "δεν είναι δυνατόν στο

νησί του Ιπποκράτη να υπάρχουν 
αυτές οι ελλείψεις". "Για να κάνω ό
λο αυτό έχω τρελαθεί" σημείωσε ο 
ίδιος προσθέτοντας ότι είναι δύο 
χρόνια στο νοσοκομείο και δεν θέ
λει να φύγει. Παράλληλα, η έλλει
ψη παιδιάτρου εντείνει το πρόβλη
μα της υποστελέχωσης του Ιδρύ
ματος σε βασικές ιατρικές ειδικό
τητες και αυξάνει τις διακομιδές. 
Να σημειωθεί ότι άλλη μια αερο- 
διακομιδή παιδιού με αεροσκάφος 
της Πολεμικής Αεροπορίας πραγ
ματοποιήθηκε από Κω σε Νοσοκο
μείο της Αττικής και μόλις πριν από 
λίγη ώρα διακομίστηκε τουρίστας 
με οίδημα εγκεφάλου στο Νοσοκο
μείο Ρόδου. Για "επιδείνωση της

κατάστασης μέρα με τη μέρα" κα
νουν λόγο, μιλώντας στην ΕΡΤ Ν. 
Αιγαίου, οι εκπρόσωποι των Νοσο
κομειακών Γιατρών. "Η έλλειψη 
Παθολόγων Παιδιάτρων και Καρ
διολόγων εντείνει την ανασφάλεια 
και την ανησυχία καθώς αυξάνεται 
και ο τοπικός πληθυσμός λόγω 
τουρισμού και τα περιστατικά πολ- 
λαπλασιάζονται. Αυτή τη περίοδο 
οι διαμένοντες στο νησί μαζί με 
τους τουρίστες, ξεπερνούν τους 
150.000 ενώ το ελάχιστο ιατρικό 
προσωπικό καλείται να αντιμετωπί
σει και συμβάντα από γειτονικά νη
σιά" υποστηρίζουν οι εκπρόσωποι 
του Συλλόγου Ιατρών του Ιπποκρά- 
τειου Νοσοκομείου Κω.
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1  Το ΠΓΝΛ ενισχύθηκε με γιατρούς και νοσηλευτές
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

339.99 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το ΠΓΝΛ ενισχύθηκε με γιατρούς και νοσήλευες
ΔΗΛΩΝΕΙ ΜΕ ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΤΗΣ Η 5η ΥΠΕ
Από to 2020 έωε σήμερα έχουν 
προσληφθεί 364 άιομα (84 Ιατροί 
και 280 άιομα Λοιπό Προσωπικό), 
ενώ είναι προγραμμαιισμένε5 ακόμα 
96 προσλήψεΐ5 σε ιατρικό και λοιπό 
προσωπικό τονίζεται σε ανακοίνωση 
tns 5ns ΥΠΕ που εκδόθηκε με 
αφορμή tis δηλώσει tns καθηγή· 
tpias AOnvas Λινού για ιην υποστε- 
λέχωση tou Πανεπισιημιακού Νο
σοκομείου Aapiaas.
Σύμφωνα με tnv ανακοίνωση για tn 
μελλοντική ενίσχυση tou νοσοκο
μείου προκηρύχθηκαν 13 θέσειε ια
τρικού προσωπικού και 63 θέσειε 
μόνιμου νοσηλευτικού προσωπι
κού, ενώ σε επικείμενε5 προκηρύ
ξει tou Υπουργείου Υγείαε για tnv 
πλήρωση 910 και 661 θέσεων τα- 
κτικού προσωπικού σε Νοσοκομεία 
tou Ε.Σ.Υ. για to Π.Γ.Ν. Adpiaas δε
σμεύτηκαν 20 θέσειε.
Αναφορικά με tn συνεργασία με 
ιδιωτικό ιομέα καιά tn διάρκεια tns 
nav6npias και μετέπειτα αναφέρε- 
ται:
* Καιά tn διάρκεια tns nav6npias 
και για tnv καλύτερη διαχείριση 
ασθενών Covid-19, post-Covid-19 
και non-Covid-19, η 5η Υγειονομική 
Περιφέρεια θεσσαλίαε 8ι Σιερεάε

Eflfl06as σύναψε συμβάσειε με ιδιω
τικά θεραπευτήρια και κένιρα απο- 
Kat0otaons tou νομού A0pioas συ
νοδικά 263 κλινών, εκ ιων οποίων 
οι 150 κδίνε5 αφορούσαν σε ήπια 
Covid περιστατικά, οι 40 σε post 
Covid περιστατικά και οι 73 σε non 
Covid.
* Το Π.Γ.Ν. Λάρισαε συνεργάστηκε 
από tov Νοέμβριο tou 2020 έακ και 
30.03.2022 με ιδιώτη ιατρό ειδικό- 
tntas Πνευμονολογίαε και από tov 
Νοέμβριο του 2021 έωε σήμερα συ
νεργάζεται με παιδίατρο - λοιμωξιο- 
λόγο.
* Από 1.6.2023 εντάχθηκε στο ια
τρικό προσωπικό του ΠΓΝ AOpiaas

και otn Νευρολογική Κλινική tou 
Νοσοκομείου, ιδιώτηε νευρολόγοε, 
με πλήρη πρωινή απασχόληση 
Σε άλλο σημείο tns ανακοίνωσηε 
περιγράφονιαι οι νέεε υπηρεσία σιο 
ΠΓΝ Λάρισαε os εξήε:
1. Σε εξέλιξη η δημιουργία ειδικήε 
Μονάδαε ΜΕΘ Παίδων επτά (7) κλι
νών μετά από δωρεά. Αξίζει να το
νιστεί ότι θα είναι η Μοναδική ΜΕΘ 
Παίδων σιην Κεντρική Ελλάδα.
2. Προμήθεια, εγκατάσταση και θέ
ση σε λειτουργία auampatos Ποζι
τρόνιά και Αξονικήε Topoypacpias 
PET/CT) και μελέτη tns διαμόρφω- 
ση5/κατασκευή5 tou αντίστοιχου 
χώρου στο Νοσοκομείο Π.Γ.Ν. Λά- 
pioas, Δωρεά tou Ιδρύματοε «Σταύ- 
pos Nmpxos», ύψου5 1.800.000€.
3. Έναρξη καθημερινήε εφημέρευ- 
ons του Αιμοδυναμικού Εργαστηρί
ου tns Καρδιολογικήε Κλινικήε tou 
ΠΓΝ Λάρισαε.
4. Έναρξη λειτουργίαε tns Mov06as 
Επεμβατική5 Νευροακτινολογία5 σιο 
ΠΓΝ Λάρισαε με 15ήμερη εφημέ- 
ρευση (1 os/2023), καθώε με tn 
Γ2α/οικ 47190/2022 (ΦΕΚ 4415/Β/ 
2022) Υπουργική Απόφαση to ΠΓΝ 
Λάρισαε αναγνωρίστηκε cos Κέντρο 
για tnv εκτέλεση εμβολισμού aptn-

ριοφλεβωδών δυσπλασιών και 
ανευρισμάιων Κεντρικού Νευρικού 
Συσιήμαΐ05 (ΚΝΣ).
Το ΠΓΝ Λάρισαε υποδέχεται περι
στατικά με οξύ εγκεφαλικό επεισό
διο που χρειάζονται ενδαγγειακή πα
ρέμβαση θρομβοεκιομήε ή εμβολι
σμού. (2os/2023). Η Μονάδα Επεμ- 
βατική5 Νευροακιινολογία5 λειτουρ
γεί σιο πλαίσιο tns ολοκληρωμένηε 
λειτουργίαε του Κέντρου Οξέων Αγ
γειακών Εγκεφαλικών Επεισοδίων 
(Κ.Ο.Α.Ε.Ε.) (εισερχόμενο 15419/16- 
2-2023)
5. Αναγνώριση tns Παθολογικήε 
Κλινικήε του ΠΓΝ AOpioas cos Κέν
τρου Εμπειρογνωμοσύνηε Σπάνιων 
Αυτοάνοσων Ηπατικών Νοσημάτων 
(ΦΕΚ Ν4040/2-12-2019).
6. Διαμόρφωση χώρων ΤΕΠ Παιδια- 
ιρικήε και προμήθεια κατάλληλου 
ιατροτεχνολογικού εξοπλισμού. 
Δωρεά ύψουε 127.040 €, ολοκλη
ρώθηκε to α' εξάμηνο 2022. 
«Ex0pos tou καλού opens είναι πάν
τοτε to καλύτερο και npos αυτή την 
κατεύθυνση εργαζόμεθα όλοι pas 
για να βελτιώσουμε την ποιότητα 
των παρεχόμενων υπηρεσιών υγεί- 
as npos tous πολίτεε καταλήγει η 
ανακοίνωση tns 5ns ΥΠΕ.
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1  ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ ΓΙΑ 6ΧΡΟΝΟ ΠΟΥ ΤΟΝ
ΠΗΓΑΙΝΑΝ ΑΠΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΣΕ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

165.05 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΙΣΑΠΈΛΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ ΠΑΤΟΝ 6ΧΡ0Ν0 ΠΟΥ ΤΟΝ ΠΗΓΑΙΝΑΝ ΑΠΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΣΕ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ
______________________________________________________________________________________________________________________________________________ ΣΕΛ 5
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1  ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΚΗ ΕΡΕΥΝΑ ΓΙΑ 6ΧΡΟΝΟ ΠΟΥ ΤΟΝ ΠΗΓΑΙΝΑΝ ΑΠΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΣΕ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Εισαγγελική έρευνα για ταλαιπωρία ανήλικου για αξονική
Ποινικές ευθύνες ερευνά η Εισαγγε

λία Πρωτοδικών Θεσσαλονίκης για 
την περιπέτεια που βίωσαν όχρονος 
τραυματίας και οι γονείς του αναζη
τώντας επί τρεις ώρες αξονικό τομο
γράφο σε νοσοκομεία της πόλης, προ- 
κειμένου να υποβληθεί το παιδί σε 
εξέταση και να εκτιμηθεί η κατάστασή 
του.

Με εντολή του προϊσταμένου της 
Εισαγγελίας Πρωτοδικών Δημήτρη 
Σμύρνή διεξάγεται προκαταρκτική εξέ
ταση με διερευνώμενα αδικήματα αυ
τά της έκθεσης σε κίνδυνο και της πα
ράβασης καθήκοντος. Κατά πληροφο
ρίες, η ποινική έρευνα φέρεται να 
στρέφεται κατά των υπευθύνων του 
νοσοκομείου, όπου μεταφέρθηκε αρχι

κά το παιδί.
Το παιδί τραυματίστηκε στο κεφάλι, 

το μεσημέρι της Κυριακής, μετά από 
πτώση με το πατίνι του, με αποτέλεσμα 
να αρχίσει να αιμορραγεί από το αφτί. 
Όπως κατήγγειλε ο πατέρας του, η πε
ριπέτεια ξεκίνησε από το Ιπποκράτειο 
Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης, όπου ο 
όχρονος μεταφέρθηκε με ασθενοφόρο.

Εκεί, όμως, ο αξονικός τομογράφος 
ήταν χαλασμένος και οι γιατροί αποφά
σισαν να το στείλουν στο νοσοκομείο 
Άγιος Παύλος, όπου όμως δεν υπάρ
χουν πρωτόκολλα για παιδιά κάτω των 
10 ετών. Το αγόρι επέστρεψε στο Ιππο- 
κράτειο και τελικά αποφασίστηκε να 
πάει σε ιδιωτική κλινική, με έξοδα του 
νοσοκομείου για να γίνει η απαραίτητη

εξέταση. Σύμφωνα με τη διάγνωση των 
γιατρών, το παιδί υπέστη κάκωση στο 
λιθοειδές οστό και νοσηλεύτηκε, εκτός 
κινδύνου, στο Ιπποκράτειο απ’ όπου 
πήρε εξιτήριο στα μέσα της εβδομάδας.

Για την ίδια υπόθεση διατάχθηκε και 
πειθαρχική έρευνα από την 4η Υγειονο
μική Περιφέρεια Μακεδονίας και Θρά- 
κης.
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1  «Με διαδικασίεε-εξπρές οι 10.000 προσλήψεις στην
Υγεία»

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

122.7 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Με διαδικασίεε-εξπρέε οι 10.000 προσλήψειε 
σιην Υγεία»
Μπορεί η Κομισιόν να ζητά περικοπή 
του μισθολογικού κόστουε στο Δημόσιο 
κατά 735 εκατ. ευρώ, κάτι που μεταφρά
ζεται σε απλά Ελληνικά «καμία πρό
σληψη» και «καμία αύξηση» ωστόσο, ο 
Μητσοτάκηε συνεχίζει να τάζει προσλή- 
ψειε στο πολύπαθο ΕΣΥ στο οποίο έχουν 
ήδη δρομολογήσει -επί Πλεύρη- την ιδι
ωτικοποίησή του. Ο πρόεδροε τηε Ν.Δ. 
λέει πωε «σε ορίζοντα τετραετίαε θα γίνουν 10.000 προσλήψειε μόνιμου προσωπικού στο 
ΕΣΥ». Απαξίωσε, μάλιστα, τον ΑΣΕΠ τονίζονταε: «Αντικειμενικόε ο ΑΣΕΠ αλλά ο ρυθμόε είναι 
αργόε. Είναι πολύ σημαντικέε οι προσλήψειε αλλά δεν είναι η μόνη πολιτική που διαθέτουμε». 
Και πλάσαρε τη σύμπραξη των ιδιωτών με το ΕΣΥ ωε εξήε: «Ο πολίτηε ο οποίοε θα πάει στο 
νοσοκομείο και δεν θέλει να βρεθεί σε ένα ράντζο, αν βρεθεί εκείνη τη στιγμή σε ένα ιδιωτικό 
θεραπευτήριο χωρίε να πληρώσει, πιστεύω ότι θα είναι ικανοποιημένοε».Όπωε και με τον 
κορωνοίο που κανένα Ιδιωτικό δεν δεχόταν ασθενή έστω και με ελαφρά συμπτώματα;
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1  Ετσι θα βάλουν τους ιδιώτες στο ΕΣΥ
Πηγή: ΑΥΓΗ ΤΗΣ ΚΥΡΙΑΚΗΣ Σελ.: 64 Ημερομηνία

έκδοσης:
25-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1132.71
cm²

Κυκλοφορία: 2470

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
Υγ

εία Ετσι θα βάλουν 
τους ιδιώτες στο ΕΣΥ
Το κέρδος θα είναι η κινητήριος δύναμη του ΕΣΥ και όχι η ανθρώπινη ζωή 
και η δημόσια υγεία. Άλλωστε, ακόμα και μετά τις δηλώσεις Πνευματικού, 
ο Μητσοτάκης δεν έκρυψε τις προθέσεις του. «Η όποια συνεργασία 
με τον ιδιωτικό τομέα θα είναι προς όφελος των ασθενών» 
υποστήριξε στη διακαναλική του συνέντευξη

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑγΤΟΠΟγΛΟγ

Μ
ια ενδεχόμενη επικράτηση της Νέας Δημοκρα
τίας στις σημερινές εκλογές θα ανοίξει τον δρό
μο για την εφαρμογή του σχεδίου της για το ΕΣΥ. 
Αυτό που έβαλε στο συρτάρι η πανδημία, αλλά 
πλέον χωρίς αυτόν τον συγκεκριμένο... βραχνά, είναι έτοιμη 
να ξεδιπλώσει. Ο Σπόρος Πνευματικός μάς φανέρωσε την 

κρυφή ατζέντα της Ν.Δ. για την Υγεία, η οποία είναι η πλήρης 
ιδιωτικοποίηση του συστήματος Υγείας και η δημιουργία ενός 
περιβάλλοντος κερδοφορίας. Ουσιαστικά το κέρδος θα είναι 
η κινητήριος δύναμη του ΕΣΥ και όχι η ανθρώπινη ζωή και η 
δημόσια υγεία. Άλλωστε, ακόμα και μετά τις δηλώσεις Πνευ
ματικού, ο Κυριάκος Μητσοτάκης δεν έκρυψε τις προθέσεις 
του για το ΕΣΥ. «Η όποια συνεργασία με τον ιδιωτικό τομέα θα 
είναι προς όφελος των ασθενών» υποστήριξε ο πρόεδρος της 
Ν.Δ. στη διακαναλική συνέντευξη της προηγούμενης Κυρια
κής. Πώς όμως θα γίνει αυτό; Τρεις είναι οι τομείς που θα 
έχουν τον ρόλο του Δούρειου'Ιππου:

• Νοσηλείες.
• Εξετάσεις και εργαστήρια.
• ΕΚΑΒ.

Ιδιωτικές κλινικές και CEO
Ηδη υπάρχει συνεργασία μεταξύ δημόσιων και ιδιωτικών 

νοσοκομείων, με σκοπό να μην αναπτύσσονται ράντζα στις 
εφημερίες των μεγάλων νοσοκομείων του ΕΣΥ. Ωστόσο, εί
δαμε ότι αυτό δεν ήταν αρκετό, αφού οι τριτοκοσμικές εικόνες 
συνέχισαν να επικρατούν στις εφημερίες όταν υπήρχε μια σχε
τική ροή εισαγωγών. Η αποτυχία αυτού του μέτρου δεν εμπο
δίζει τη Νέα Δημοκρατία να επεκτείνει τη συγκεκριμένη συ
νεργασία. Σκοπός είναι, όταν δεν υπάρχει κρεβάτι σε δημόσια 
δομή, ο ασθενής να μεταφέρεται σε ιδιωτική κλινική. Βέβαια, 
αυτό δεν θα γίνεται με όλους τους ασθενείς, αλλά με τα ελα
φριά περιστατικά. Οι ιδιωτικές δομές δεν έχουν την τεχνο
γνωσία του ΕΣΥ, ώστε να μπορούν να περιθάλψουν βαριά πε
ριστατικά. Φυσικά, ακόμα και γι’ αυτά που θα απορροφούν 
από τα δημόσια νοσοκομεία θα το κάνουν με το αζημίωτο, 
αφού το κράτος θα βάλει βαθιά το χέρι στην τσέπη και ό,τι βγά
λει θα καταλήξει στην τσέπη των μεγαλοκλινικαρχών.

Επόμενο βήμα είναι να δοθεί η διαχείριση κάποιων νοσο
κομείων σε μάνατζερ.Ή, όπως είπε ο Σπύρος Πνευματικός τον 
Απρίλιο, οι διοικητές να γίνουν ΟΕΟ.'Ετσι, με τον πλέον επί
σημο τρόπο τα νοσοκομεία θα έχουν ως στόχο το κέρδος και 
έναν καλό οικονομικό ισολογισμό, αδιαφορώντας για τις υπη
ρεσίες Υγείας που θα προσφέρουν. Αξίζει να σημειωθεί ότι η 
συγκεκριμένη δέσμευση ήταν στον προεκλογικό σχεδίασμά 
της Ν.Δ. για το 2019, αλλά δεν προχώρησε λόγω πανδημίας.

Οι εργαστηριακές υποδομές σε ιδιώτες
Σε σχέση με τα διαγνωστικά εργαστήρια, το πλάνο είναι να 

παραδοθούν άνευ όρων στους ιδιώτες, οι οποίοι θα βρουν την 
ευκαιρία να θησαυρίσουν εις βάρος των πολιτών. Αυτοί θα 
εξοπλίσουν τα εργαστήρια με τον δικό τους εξοπλισμό, χωρίς 
καμία παρέμβαση του κρατικού μηχανισμού. Το πιο σκανδα
λώδες στη συγκεκριμένη περίπτωση είναι ότι οι ιδιώτες θα έρ
θουν ως «μεσαίες». Αυτή τη στιγμή, η έλλειψη προσωπικού τα
λαιπωρεί και τον συγκεκριμένο τομέα της Υγείας. Αρκετός εξο
πλισμός είναι παραγκωνισμένος, καθώς δεν υπάρχουν επαγ- 
γελματίες για να αξιοποιηθεί. Η έλευση των ιδιωτών δημι
ουργεί μια κατάσταση win-win για τη Νέα Δημοκρατία. Και οι 
ιδιώτες θα κερδοφορήσουν από τις εξετάσεις, αλλά και ο κρα
τικός προϋπολογισμός θα αποσυνδεθεί από το κόστος ύπαρ
ξης των εργαστηρίων. Αυτοί που θα χάσουν σίγουρα είναι οι 
ασθενείς, οι οποίοι θα δουν τα έξοδά τους να εκτοξεύονται για 
μια απλή εξέταση.

Διακομιδή με ταρίφα
Τέλος, στο ΕΚΑΒ αναμένεται να εφαρμοστεί ένα μοντέλο 

παρόμοιο με αυτό της Πυροσβεστικής. Θα μισθώνονται ιδιω
τικά ελικόπτερα για να πραγματοποιούν αεροδιακομιδές από 
τα νησιά. Επίσης, κάποιες υπηρεσίες του ΕΚΑΒ θα αλλάξουν 
με την πρόφαση της «ταχύτερης ανταπόκρισης». Θυμίζουμε 
ότι ήδη σε πολλά νοσοκομεία υπάρχουν συμβάσεις με ιδιωτι
κά ασθενοφόρα που κάνουν μεταφορές ασθενών όταν αυτοί 
παίρνουν εξιτήριο. Αυτή βέβαια είναι η καλή περίπτωση, κα
θώς υπάρχουν και συμβάσεις που τα ιδιωτικά ασθενοφόρα 
δεν κάνουν τίποτα. Αποτέλεσμα, ο ιδιώτης να χρυσοπληρώ
νεται, αλλά στο τέλος να μην προσφέρει καμία υπηρεσία. Και 
στις δύο παραπάνω περιπτώσεις αξίζει να σημειώσουμε ότι τα 
ελικόπτερα και τα ασθενοφόρα δεν έχουν μόνο τον οδηγό, 
αλλά έχουν μέσα επαγγελματίες Υγείας που μπορούν να αντα- 
ποκριθούν στις ανάγκες του εκάστοτε ασθενούς. Είναι αμφί
βολο αν αυτό προβλέπεται στο νέο καθεστώς ή αν το δυναμι
κό των ιδιωτών επαρκεί ποσοτικά και ποιοτικά.



16;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η Ικαρία έχει νοσοκομείο αλλά είναι σαν να μην
έχει

Πηγή: DOCUMENTO Σελ.: 22-23 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-06-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2333.71
cm²

Κυκλοφορία: 12000

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η Ικαρία έχει 
νοσοκομείο 
αλλά είναι σαν 
να μην έχει
Χωρίς μηχανήματα και με ελάχιστους 
γιατρούς να καλύπτουν κενά με άνωθεν 
εντολή για ολιγόωρη ανάπαυση, οι κάτοικοι 
προχώρησαν σε καταλήψεις

ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΣΤΗ ΔΩΡΕΑΝ **"*[(£_
idPEJN ΕΥΣΤΗΜί ΥΓΕΙΑΣ ΚΑΙ ΠΡΟΝΟΙαΙ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ 
24ΠΡ0 ΟΛΕΣ ΤΙΪ ΜΕΡΕΣ.

ΑΓΡΟΤΙΚΑ ΙΑΤΡΕΙΑ

Ρεπορτάζ

Αντιγόνη Μιχοποΰλου

• Εν συντομία
Η καλοκαιρινή σεζόν στην Ικαρία 
ξεκινάει με ένα ασθενοφόρο ανά 
βάρδια σε ένα νησί με κακό οδικό 
δίκτυο, με ένα νοσοκομείο υπό δι
άλυση και με την απαίτηση οι για
τροί να εργάζονται σαν ακούραστα 
ρομπότ.

• Γιατί ενδιαφέρει
«Νοσοκομείο κατ' όνομα» το μο
ναδικό νοσοκομείο της Ικαρίας, με 
ό,τι αυτό συνεπάγεται για τη (μη) 
ασφάλεια μόνιμων κατοίκων και 
τουριστών.

Ακόμη ένα νηοί της Ελλάδας με 
χιλιάδες μόνιμους κατοίκους και 
με τριπλάσιο πληθυσμό τους κα
λοκαιρινούς μήνες αντιμετωπίζει 
προβλήματα στην κάλυψη των βα
σικών υγειονομικών του αναγκών. 
Απαυδισμένοι οι εργαζόμενοι στο 
νοσοκομείο της Ικαρίας αναμένε
ται την άλλη εβδομάδα να κατα
θέσουν υπόμνημα στην εισαγγε

λία στο οποίο θα καταγράφονται 
όλες οι ελλείψεις προσωπικού 
που θέτουν σε κίνδυνο την υγεία 
τόσο των μόνιμων κατοίκων όσο 
και των τουριστών οι οποίοι κα
τακλύζουν το νησί την καλοκαι
ρινή περίοδο.

«Αυτό που λέγεται νοσοκομείο εί
ναι μόνο στο όνομα. Επί της ουσίας εί
ναι ένα πολυδύναμο ιατρείο το οποίο 
μπορεί να καλύψει κατά κύριο λόγο 
πρωτοβάθμια φροντίδα υγείας στον 
πληθυσμό και να κάνει και κάποιες 
νοσηλείες σε επίπεδο παθολόγων» 
περιγράφουν οι γιατροί του νοσο
κομείου Ικαρίας.

Την ίδια στιγμή το νησί έχει μόνο 
ένα ασθενοφόρο σε κάθε βάρδια, 
ενώ οι γιατροί από τα περιφερεια
κά ιατρεία αναγκάζονται να μετα
κινούνται προς μεγαλύτερες δομές 
για να καλύψουν τα κενά, αφήνο
ντας ταυτόχρονα πίσω τους άλλα... 
κενά. Η τακτική του μπαλώματος 
καλά κρατεί και η ανασφάλεια των 
κατοίκων αυξάνεται σε σχέση με το 
παρελθόν που το νοσοκομείο είχε 
ξεκινήσει να στελεχώνεται. «Η πλη- 
θυσμιακή άνοδος του νησιού προήλ
θε από την εποχή που το νοσοκομείο 
άρχισε να στελεχώνεται και να υπάρ-

id
Το νησί έχει μόνο ένα 
ασθενοφόρο σε κάθε 
βάρδια, ενώ γιατροί 
των περιφερειακών 
ιατρείων 
μετακινούνται 
αναγκαστικά σε 
μεγαλύτερες δομές 
για να καλύπτουν 
όπως όπως 
τα υφιστάμενα κενά

χει ένα στοιχειώδες αίσθημα ασφά
λειας» λένε κάτοικοι της Ικαρίας.

Στα κάγκελα 
οι κάτοικοι των Ραχών
Μεγάλη ανασφάλεια νιώθουν οι 
κάτοικοι των Ραχών Ικαρίας βλέπο
ντας ότι ύστερα από τόσο καιρό και 
τόσους αγώνες απέκτησαν τελικά 
μια γιατρό, η οποία όμως καλείται 
πλέον να μετακινείται και σε άλλη 
δομή του νησιού για να καλύψει τα 
κενά και μάλιστα χωρίς ξεκούραση.

«Ο πληθυσμός είναι 2.500 κάτοικοι 
τον χειμώνα και το καλοκαίρι τουλάχι
στον τριπλασιάζονται. Υπάρχουν παι
διά, υπάρχουν αθλητικοί σύλλογοι, 
οπότε καταλαβαίνετε πόσο απαραίτη
τος και χρήσιμος είναι ένας γιατρός» 
επισημαίνει ο Αποστολής Δημό- 
πουλος, γραμματέας της Ενωσης 
Γονέων και Κηδεμόνων Σχολείων 
Ικαρίας. Την περασμένη εβδομάδα 
οι κάτοικοι προχώρησαν σε κινητο
ποιήσεις ώστε να μη μετακινείται η 
μοναδική γιατρός του Πολυδύνα
μου Περιφερειακού Ιατρείου Ρα
χών προς άλλο κέντρο υγείας με 
σκοπό να καλύψει εκεί πέντε εφη
μερίες, αφήνοντας όμως πίσω της 
τον πληθυσμό ευθύνης της.

«Θα πρέπει να φύγω από το ιατρείο 
Ραχών στις 14.30 και να πάω στο κέ
ντρο υγείας να εφημερεύσω και την 
επόμενη ημέρα να έρθω πάλι εδώ να 
δουλέψω. Φυσικά και τα ιατρεία βο
ηθάνε τα κέντρα υγείας, όπως και το 
αντίστροφο όταν υπάρχει ανάγκη. 
Μου ζητάνε όμως να κάνω πέντε εφη
μερίες και αυτό σημαίνει ότι πέντε μέ
ρες τον μήνα το ιατρείο είναι ακάλυ
πτο. Εν τω μεταξύ, πλέον με απόφαση 
της 2ης ΔΥΠΕ, που στάλθηκε πριν ξε
κινήσουν οι κινητοποιήσεις, μου απα
γόρευσαν να παίρνω και τα ρεπό μου. 
Μου είπαν “θα γυρνάς από την εφη
μερία, θα έχεις τέσσερις ώρες να ξε
κουραστείς και θα κάνεις ιατρείο άλ
λες τρεις ώρες και στο υπόλοιπο της 
ημέρας θα είσαι σε ετοιμότητα ”» πε
ριγράφει τη δυστοπική κατάσταση 
η Σταματία Ζουμπουνέλλη, γενι
κή ιατρός στο Περιφερειακό Πολυ
δύναμο Ιατρείο των Ραχών.

Οι κάτοικοι βλέποντας τη γιατρό 
τους να εξαντλείται προχώρησαν σε 
συμβολική κατάληψη του πολυδύ
ναμου ιατρείου τις ημέρες που είναι 
να εφημερεύσει στο κέντρο υγείας, 
με σκοπό να εμποδίσουν τη μετα
κίνησή της. Γνωρίζουν καλά άλλω
στε πως η μοναδική γιατρός τους με
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ελάχιστα μέσα κάνει μεγάλη προ
σπάθεια για να καλύψει όλες τις 
ανάγκες του κόσμου.

«Τριάντα περιστατικά 
την ημέρα»
«Το κινψόμου το έχω πάντα ανοιχτό. 
Δεν υπάρχει περίπτωση να μη με πά
ρει ένας κάτοικος την ημέρα ενώ έχω 
φύγει από το ιατρείο. Μάλιστα πολλές 
φορές θα χρειαστεί να έρθω ξανά στο 
ιατρείο για κάτι που προκύπτει μετά 
το ωράριό μου» λέει στο Documento 
π Σταμ. Ζουμπουνέλλπ, που έχει 
στην ευθύνη της 2.500 μόνιμους 
κατοίκους, μεταξύ των οποίων υπε
ρήλικες και πάρα πολλά παιδιά.

«Εχει νηπιαγωγείο, παιδικό σταθ
μό, δύο δημοτικά σχολεία, γυμνάσιο 
και λύκειο. Πριν από λίγες μέρες εί
χαμε μια επιδημία στρεπτόκοκκου και 
έβλεπα έως και επτά παιδιά την ημέ
ρα, που αν δεν είχαν κάτι οξύ ή αν 
κάτι δεν με προβλημάτιζε για να πα- 
ραπέμψω στον παιδίατρο, τα έβλεπα 
εγώ. Ταυτόχρονα πολλοί υπερήλικες 
χρειάζονται και κατ’οίκον φροντίδα. 
Βλέπω επείγοντα, κάνω τακτικές επι
σκέψεις, κάνω ρύθμιση χρόνιων νο
σημάτων, κάνω συνταγογράφηση, εμ
βολιασμούς και λοιπή πρόληψη αλλά

[ED

Στα κάγκελα οι Ικαριώτες για τις 
ελλείψεις ιατρικού και νοσηλευτικού 
προσωπικού στο νησί που θέτουν σε 
κίνδυνο τη ζωή τους αλλά και τη ζωή 
των χιλιάδων τουριστών

και κατ’οίκον επισκέψεις. Είναι πολ
λά πράγματα που είναι η δουλειά μου 
να τα κάνω και αυτά δεν βγαίνουν στο 
επτάωρο. Βλέπουμε κατά μέσο όρο 30 
ανθρώπους τψ ημέρα συν τα κατ’οί
κον» περιγράφει η ίδια το επιβαρυ
μένο πρόγραμμά της.

Μάλιστα όλες αυτές τις αρμοδι
ότητες καλείται να τις καλύψει με 
ελάχιστα εργαλεία στα χέρια της. 
Οπως λέει: «Δεν έχουμε ούτε μια γε
νική αίματος, δεν έχουμε τίποτε από 
εργαστήρια. Εχουμε φοβερές ελλεί
ψεις σε φάρμακα, δεν έχουμε εξοπλι
σμό και πρέπει να πάρω αποφάσεις 
για τους ανθρώπους με ένα στηθο
σκόπιο, ένα οξύμετρο και ένα καρδι
ογράφημα. Δηλαδή πρέπει να απο
φασίσω αν πρέπει να ταλαιπωρήσω 
τους ανθρώπους για να πάνε να κά
νουν εξετάσεις -επειδή δεν τους εί
ναι εύκολο να κάνουν δρόμο μιάμι
ση ώρα πάνω στα βουνά- για να πάνε 
στο νοσοκομείο. Με αυτά πρέπει να 
πάρω αποφάσεις».

Με έναν παθολόγο 
το κέντρο υγείας
Ενδεικτικό της κατάστασης που επι
κρατεί στα περισσότερα νησιά της 
Ελλάδας είναι και το γεγονός ότι 
οι ελλείψεις προκαλούν μετακινή
σεις κι αυτές με τη σειρά τους πε
ρισσότερα κενά. Το ίδιο ακριβώς 
συμβαίνει και στην Ικαρία, όπου 
οι ελλείψεις σε άλλες δομές προ
καλούν ντόμινο μετακινήσεων και 
λειτουργικών προβλημάτων.

«Η αιτία του προβλήματος», όπως 
εξηγεί η γενική ιατρός στο Περιφε
ρειακό Πολυδύναμο Ιατρείο των 
Ραχών Σταμ. Ζουμπουνέλλπ, «είναι 
ότι η μεγαλύτερη δομή είναι άδεια. 
Το κέντρο υγείας έχει έναν παθο
λόγο και έναν ακτινολόγο, ο οποίος 
δεν έχει υπέρηχο εδώ και δύο μήνες 
επειδή δεν τον φτιάχνουν. Ο μοναδι
κός παθολόγος δεν μπορεί να βγά
ζει τις βάρδιες που πρέπει, επομένως 
τις υπόλοιπες ημέρες το κέντρο υγεί
ας καλύπτεται από τους αγροτικούς 
γιατρούς των γύρω ιατρείων χωρίς να 
έχουν την επίβλεψη ειδικού».

Το πρόβλημα της Ικαρίας όμως 
δεν είναι μόνο οι μετακινήσεις των 
γιατρών σε επίπεδο πρωτοβάθμιας 
αλλά και οι ελλείψεις προσωπικού 
στο νοσοκομείο -κάποιες από αυ
τές είναι διαχρονικές ενώ κάποιες 
άλλες προκύπτουν το τελευταίο 
χρονικό διάστημα- που υποβαθ
μίζουν τις υπηρεσίες της δομής. Το 
γεγονός αυτό προκαλεί ακόμη με
γαλύτερη ανησυχία στους κατοί
κους αναφορικά με την κάλυψη των 
υγειονομικών αναγκών τους, κα
θώς βλέπουν το νοσοκομείο τους 
να μην μπορεί να καλύψει βασικές 
υπηρεσίες.

«Την καλοκαιρινή περίοδο μπαί
νουμε σε μια κατάσταση ηου αυτό 
που λέγεται νοσοκομείο είναι μόνο 
στο όνομα. Επί της ουσίας είναι ένα 
πολυδύναμο ιατρείο το οποίο μπορεί 
να καλύψει πρωτοβάθμια κατά κύριο 
λόγο τον πληθυσμό και να κάνει και 
κάποιες νοσηλείες σε επίπεδο παθο
λόγων» τονίζει ο Σωτήρης Δρού- 
λιας, γενικός γιατρός και πρόεδρος 
του Συλλόγου Εργαζομένων του 
Νοσοκομείου Ικαρίας.

Ο ίδιος περιγράφει αναλυτικά 
τόσο τις ελλείψεις όσο και τις επι
πτώσεις που προκαλούν στους 
ασθενείς: «Αυτήν τη στιγμή το μεγά
λο πρόβλημα είναι ότι μπαίνουμε στη 
θερινή σεζόν και το νοσοκομείο δεν 
έχει καθόλου χειρουργό. Επίσης πα-

Μ
«Μου είπαν 
θα γυρνάς από 
την εφημερία, 
θα έχεις 
τέσσερις ώρες 
να ξεκουραστείς 
και θα κάνεις ιατρείο 
άλλες τρεις ώρες 
και στο υπόλοιπο 
της ημέρας θα είσαι 
σε ετοιμότητα»
Σταματία Ζουμπουνέλλπ
Γενική γιατρός στο Περιφερειακό 
Πολυδύναμο Ιατρείο Ραχών

ραιτείται ο ακτινοδιαγνώστης, οπό
τε θα έχουμε αξονικό ως μηχάνημα 
αλλά δεν θα έχουμε διάγνωση- Μέ
νουμε με μία ακτινολόγο η οποία τον 
μισό μήνα θα εφημερεύει, τον άλλο 
μισό προφανώς δεν θα εφημερεύει, 
οπότε θα έχουμε πρόβλημα να γίνε
ται ένας στοιχειώδης υπέρηχος σε ένα 
οξύ χειρουργικό συμβάν. Ετσι όπως 
διαμορφώνεται η κατάσταση, ένα οξύ 
χειρουργικό ζήτημα, που μπορεί να 
είναι κεφάλι, θώρακας, κοιλιά, δεν 
καλύπτεται καθόλου από το νοσοκο
μείο. Δηλαδή ένα τροχαίο, ένας πο- 
λυτραυματίας, μια οξεία σκωληκοει
δίτιδα δεν μπορεί να αντιμετωπιστεί 
και θα πρέπει να διακομιστεί το περι
στατικό. Εχουμε μονήρεις ειδικότητες. 
Εχουμε έναν αναισθησιολόγο που αν 
πάρει μια άδεια ή έχει τα ρεπό του, δεν 
θα έχουμε μετά άλλον αναισθησιολό- 
γο. Εχουμε μία γυναικολόγο. Επίσης 
η αδυναμία του εργαστηρίου να μας 
καλύψει με αίμα και με άλλα αντιδρα
στήρια σημαίνει ότι δεν μπορούμε να 
κάνουμε ούτε προγεννητικό έλεγχο».

Ενδεικτικό της κατάστασης που 
επικρατεί στο νοσοκομείο είναι ότι 
πριν από λίγες εβδομάδες διακομί
στηκε παιδί για να κάνει χειρουρ
γείο σκωληκοειδίτιδας: «Πριν από

«Την καλοκαιρινή 
περίοδο μπαίνουμε 
σε μια κατάσταση 
που αυτό 
που λέγεται 
νοσοκομείο 
είναι μόνο 
στο όνομα»
Σωτήρης Δρούλιας
Γενικός γιατρός και πρόεδρος 
του Συλλόγου Εργαζομένων στο 
Νοσοκομείο Ικαρίας

δύο τρεις εβδομάδες έφυγε παιδί με 
σκωληκοειδίτιδα. Επαθε ρήξη στη δι
αδρομή. Ευτυχώς τελικά χειρουργή- 
θηκε επιτυχώς στο νοσοκομείο που 
διακομίστηκε» τονίζει με ανακού
φιση ο Σωτ. Δρούλιας.

Με προβλήματα 
και οι διακομιδές
Τόσο οι γιατροί όσο και οι κάτοικοι 
περιγράφουν ένα νησί με κακό οδι
κό δίκτυο αλλά και με καιρικές συν
θήκες που δεν βοηθούν στις διακο
μιδές. «Είναι ένα νησί 7.500μόνιμων 
κατοίκων, όπου με επίσημα στοιχεία 
του λιμενικού έχουμε το ένα τρίτο 
του χρόνου ανέμους πάνω από επτά 
μποφόρ, που σημαίνει απαγορευτικά 
απόπλου. Εχουμε αεροδρόμιο που η 
πρόσβασή του τη νύχτα είναι αδύνα
τη γιατί δεν έχει φώτα, οπότε διακο
μιδές μπορούν να γίνουν μόνο με το 
φως της ημέρας. Ταυτόχρονα είναι 
μια περιοχή Που έχει κάκιστο οδικό 
δίκτυο, μεγάλες αποστάσεις και ένα 
ασθενοφόρο ανά βάρδια. Δηλαδή αν 
αυτό σταθμεύει στον Εύδηλο και συμ
βεί ένα περιστατικό στον Αγιο (σ.α: 
Κήρυκο), θέλει μία ώρα τουλάχιστον 
για να έρθει να το παραλάβει» κατα
λήγει ο Σωτ. Δρούλιας.
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«Δεσμευόμαστε 
για γενναία αύξηση 
στους
υγειονομικούς»
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1  ΠΑΥΛΟΣ ΠΟΛΑΚΗΣ: «Δεσμευόμαστε για γενναία αύξηση στους
υγειονομικούς»

Πηγή: DOCUMENTO Σελ.: 1,13 Ημερομηνία
έκδοσης:

25-06-2023

Παύλος Πολάκης

εσιιευουασ

Ο υποψήφιος βουλευτής Χανιών μιλάει για το ΕΣΥ και τους μικρομεσαίους, 
για τα «ρουσφέτια» της Ντάρας, για το ΠΑΣΟΚ και τον Βαλυράκη

Συνέντευξη στον Αγγελο Προβολισιάνο

0
 υποψήφιος βου
λευτής Χανίων 
και πρώην ανα
πληρωτής υπουρ
γός Υγείας Παύλος 
Πολάκης μιλά στο 

Document» για το σχέδιο του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ αναφορικά με την ενίσχυση 
των ελεύθερων επαγγελμαηών και 

την αναβάθμιση του ΕΣΥ, εξαπολύ- 
οντας πυρά τόσο κατά του Νίκου 
Ανδρουλάκη όσο και κατά της Ντά
ρας Μπακογιάννη.

Στείλατε επιστολή σπς 
μικρομεσαίες επιχειρήσεις 
του νομού Χανίων τονίζοντας 
πως για τον ΣΥΡΙΖΑ «προέχει η 
παραγωγική και τεχνολογική 
στροφή της οικονομίας προς 
όφελος των πολλών». Ποια 
μέτρα στο πρόγραμμά σας 
αποτυπώνουν αυτήν τη στροφή; 
Στις εκλογές του 2019 η ΝΔ εκλέ
χθηκε έχοντας σημαία τη στήριξη 
της μικρομεσαίας επιχειρηματικό
τητας. Τέσσερα χρόνια μετά αυτό 
που έμεινε είναι ο νέος Πτωχευ
τικός Κώδικας και μια ατέρμονη 
αναμονή για την επενδυτική βαθ
μίδα που όλο έρχεται... Η ΝΔ, πι
στή στη νεοφιλελεύθερη πολιτική 
της, έδρασε μεροληπτικά υπέρ των 
πιο δυνατών, αποκλείοντας τις μι- 
κρομεσαίες επιχειρήσεις από κάθε 
χρηματοδοτικό εργαλείο και ενι- 
σχύοντας λίγες εκατοντάδες με
γάλες επιχειρήσεις και αλυσίδες, 
οι οποίες είδαν σε καιρό κρίσης τα 
κέρδη τους να εκτοξεύονται εις βά
ρος των μικρότερων.

Από την άλλη πλευρά εμείς έχου
με μιλήσει ξεκάθαρα για τα πρώ
τα άμεσα μέτρα που θα εφαρμό
σουμε: αφορολόγητο στις 10.000 
ευρώ, κατάργηση του τέλους επιτη
δεύματος, αντιμετώπιση του ιδιωτι
κού χρέους με διαγραφή μεγάλου 
μέρους του και θέσπιση 120 δόσε
ων, δημιουργία δημόσιου τραπεζι
κού πόλου μέσω της επανάκτησης 
του ελέγχου της ΕΤΕ, προκειμέ- 
νου να υπάρξει -σε συνδυασμό με 
την αναβάθμιση της Αναπτυξιακής 
Τράπεζας- σημαντική διεύρυνση

στους αποδέκτες των χρηματοδο
τήσεων και τέλος, δραστική ανα- 
κατεύθυνση των πόρων του Ταμεί
ου Ανάκαμψης προς όφελος των 
μικρομεσαίων.

Πώς σχολιάζετε το σχέδιο 
Μητσοτάκη για το ΕΣΥ, το οποίο 
προβλέπει εμπλοκή των ιδιωτών 
στις υπηρεσίες νοσηλείας, 
εξετάσεων αλλά και στο ΕΚΑΒ, 
και ποια είναι η δική σας 
αντιπρόταση;
Η πρόσφατη υγειονομική κρίση 
λόγω του κορονοϊού ανέδειξε ξε
κάθαρα την αναγκαιότητα για ένα 
σύγχρονο και ισχυρό δημόσιο σύ
στημα υγείας. Στα δύσκολα χρόνια 
που περάσαμε το ΕΣΥ και το προ
σωπικό του αποτέλεσαν το μοναδι
κό ανάχωμα της κοινωνίας απένα
ντι στην πανδημία, τη στιγμή που 
ο ιδιωτικός τομέας αύξανε την κερ
δοφορία του μέσω υπερτιμημένων 
διαγνωστικών εξετάσεων και αύξη
σης της κίνησης λόγω του υπερ

φορτωμένου ΕΣΥ.
Σε αυτήν τη χρονική συγκυρία η 

ΝΔ επιλέγει να παραχωρήσει επι
κερδείς υπηρεσίες του δημόσιου 
τομέα σε ιδιώτες (μην ξεχνάμε ότι 
εν μέσω πανδημίας παραχωρήθη- 
καν στους ιδιώτες υπηρεσίες όπως 
η φύλαξη, η σίτιση και η καθαριό
τητα των νοσοκομείων), απαξιώνο
ντας περαιτέρω το ΕΣΥ και το προ
σωπικό του. Κάθε Ελληνας πολίτης 
φοβάται -και δικαίως- ότι αν εφαρ
μοστεί το σχέδιο Μητσοτάκη για 
την υγεία, θα κληθεί ο ίδιος να ανα- 
λάβει τμήμα του κόστους για την 
υγεία του, χωρίς μάλιστα να δια
σφαλίζεται η ισόνομη πρόσβαση 
σε ποιοτικές υπηρεσίες.

Στο δικό μας πρόγραμμα η ανα
βάθμιση του ΕΣΥ αποτελεί βασική 
προτεραιότητα. Εχουμε άλλωστε 
δεσμευτεί μεταξύ άλλων για γεν
ναία μισθολογική αναβάθμιση του 
προσωπικού ώστε να αντιμετωπι
στεί και η κρίση στελέχωσης του 
ΕΣΥ, για νέες δημόσιες υπηρεσίες

«Μετά την 
υγειονομική κρίση 
η ΝΔ επιλέγει 
να παραχωρήσει 
επικερδείς 
υπηρεσίες του 
δημόσιου τομέα 
σε ιδιώτες, 
απαξιώνοντας 
περαιτέρω το ΕΣΥ και 
το προσωπικό του»

υγείας μέσω και της ολοκλήρωσης 
της μεταρρύθμισης της πρωτοβάθ
μιας φροντίδας υγείας (ΠΦΥ), για 
ακύρωση των νόμων της ΝΔ για πς 
εργασιακές σχέσεις των γιατρών και 
την ιδιωτικοποίηση του συστήμα
τος, για δραστική μείωση των ιδι
ωτικών δαπανών υγείας.

Πώς απαντάτε στην κριτική της 
ΝΔ η οποία σας αποκαλεΐ «εθνική 
εξαίρεση» τόσο για το ζήτημα της 
μουσουλμανικής μειονότητας 
όσο και για τα ερωτήματα 
αναφορικά με τους χειρισμούς 
του λιμενικού στο ναυάγιο της 
Πύλου;
Η ΝΔ επιχείρησε να εργαλειοποι- 
ήσει το εξαιρετικά λεπτό εθνικό 
θέμα της ελληνικής μουσουλμανι
κής μειονότητας και η επιλογή αυτή 
της γύρισε μπούμερανγκ μετά την 
αποκάλυψη από τον Αλέξη Τσίπρα 
ότι δικός της υποψήφιος στη Ρο
δόπη είχε χαρακτηριστεί από την 
ΕΥΠ ως «στρατευμένος στην Αγκυ
ρα». Οσον αφορά το τραγικό ναυ
άγιο στην Πύλο, στο οποίο πνίγη
καν περίπου 600 γυναικόπαιδα, το 
εθνικό συμφέρον επιβάλλει διαφα
νή χειρισμό και όχι συσκότιση της 
αλήθειας ούτε βέβαια ντιρεκτίβες 
από τον κ. Ντογιάκο για διεξαγωγή 
έρευνας με τρόπο ανάλογο με εκεί
νον που ακολουθήθηκε στο σκάν
δαλο των υποκλοπών. Πρέπει να 
πούμε την αλήθεια: είχαμε όχι μόνο 
νομική υποχρέωση από τις διεθνείς 
συμβάσεις και τον ευρωπαϊκό κανο
νισμό, αλλά και ηθικό καθήκον να 
διασώσουμε τους ανθρώπους που 
κινδύνευαν. Επιπλέον, έπρεπε και 
για άλλους εξίσου σοβαρούς λόγους 
(κατεξοχήν εθνικούς) να προβούμε 
σε κάθε ενέργεια στον δικό μας το
μέα έρευνας και διάσωσης, ο οποί
ος -μην το ξεχνάμε- ταυτίζεται με 
το FIR μας.

Θεωρείτε ότι εν γνώσει 
του ο Νίκος Ανδρουλάκης 
συμπεριέλαβε στα ψηφοδέλτια 
του ΠΑΣΟΚ τον Ιωάννη Γλύκα, 
δικηγόρο των δύο ψαράδων 
που κατηγορούνται για 
ανθρωποκτονία από πρόθεση 
κατά του αείμνηστου Σήψη 
Βαλυράκη;
Δεν μπορώ να το γνωρίζω. Είναι 
όμως βέβαιο ότι π κίνηση αυτή θε
ωρήθηκε (και ήταν) προσβολή για 
τους δημοκρατικούς αγώνες, αλλά 
και για τη μνήμη του αείμνηστου 
Σήφη Βαλυράκη.

Εχετε ενδείξεις ή πληροφορίες 
ότι η Ντόρα Μπακογιάννη 
προέβη σε αντίστοιχους 
πολιτικούς εκβιασμούς 
στα Χανιά όπως αυτός που 
αποτυπώθηκε στην πρόσφατη 
επίσκεψή της στη Ροδόπη;
Ο εκφοβισμός που έκανε -με ανοι
κτές μάλιστα κάμερες- π Ντόρα 
Μπακογιάννη σε μειονοτικούς κα
τοίκους της Ροδόπης, πέραν του ότι 
παραπέμπει σε σκοτεινές εποχές 
της σύγχρονης Ιστορίας μας, περι
είχε και ένα σαφές μήνυμα με απο
δέκτες όλους τους Ελληνες πολίτες: 
όποιος δεν μας ψηφίσει, θα υπο- 
στεί συνέπειες. Αδιανόητα πράγμα
τα για ευρωπαϊκή χώρα του 21 ου 
αιώνα! Και αφού έκανε τέτοιον εκ
βιασμό μπροστά στις κάμερες, φα
νταστείτε τι ρουσφέτια, τι ταξίματα 
και τι εκφοβισμούς μπορεί να έκα
νε στα κρυφά πριν από τις εκλογές...
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Θα υπερασπίσουμε τη δημόσια Υγεία 
στους δρόμους και τις κάλπες
Συνέντευξη με την εκπρόσωπο της ισπανικής 
Λευκής Παλίρροιας, Κάρμεν Εσπρί

«Η δημόσια Υγεία βρίσκεται σε κίνδυνο στην Ισπανία γιατί το Λαϊκό Κόμμα θα 
προσπαθήσει να εφαρμόσει σε όλες τις περιφέρειες που ελέγχει το καταστρο
φικό μοντέλο που έχει εφαρμόσει στην περιφέρεια της Μαδρίτης. Οι προοδευ
τικές δυνάμεις πρέπει να σταματήσουν στις κάλπες την νεοφιλελεύθερη δεξιά 
και ακροδεξιά και να έχουν μεγαλύτερο θάρρος και αποφασιστικότητα για να 
υπερασπιστούν τα δημόσια αγαθά και πρωτίστως την Υγεία», τόνισε στην «Επο
χή» η Κάρμεν Εσπρί, εθνική εκπρόσωπος των κινημάτων της Λευκής Παλίρροιας 
(Mareas Blancas) και εκπρόσωπος του Συμβούλιου για την Υπεράσπιση της Δη
μόσιας Υγείας της Μαδρίτης (MEDSAP - Marea Blanca). Ευχαριστούμε τον 
Χούανχο Ντελαπένια για τις φωτογραφίες που μας παραχώρησε.

Τη συνέντευξη πήρε
ο Αργύρης Παναγόπουλος

Μετά τη νίκη της δεξιάς στις περι
φερειακές εκλογές υπάρχει ο κίνδυνος 
το μοντέλο της ιδιωτικοποίησης της 
Υγείας που εφαρμόζεται στη Μαδρίτη 
από την Αγιούσο να επεκταθεί και σε 
άλλες περιφέρειες;

Στη Μαδρίτη είχαμε τους οικογενει
ακούς γιατρούς και τα τοπικά κέντρα 
υγείας στις γειτονιές να αποτελούν 
ένα πραγματικό κόσμημα στο περιφε
ρειακό σύστημα Υγείας μας. Σήμερα 
μετά από τις απολύσεις, τη δραστική 
μείωση του προσωπικού έχουμε οδη
γηθεί σε ένα χάος. Κατέστρεψαν επίσης 
την πρωτοβάθμια υγεία στις αγροτικές 
περιοχές, τα αγροτικά τοπικά κέντρα 
πρωτοβάθμιας υγείας, τις ομάδες πρώ
των βοηθειών στα κέντρα πρωτοβάθ
μιας υγείας, οδηγώντας σε συγχωνεύ
σεις όπου σε πολλά από τα κέντρα που 
έμειναν ανοικτά δεν υπάρχουν γιατροί 
στις πρώτες βοήθειες.

Η Μαδρίτη αποτελεί το πιο διε
στραμμένο σύστημα υγείας στην Ισπα
νία, γιατί κατά τη διάρκεια της παν
δημίας γίναμε το επίκεντρο με τον με
γαλύτερο αριθμό θυμάτων, πολλά από 
τα οποία ζούσαν σε γηροκομεία και 
κέντρα τρίτης ηλικίας. Ζήσαμε μια 
πραγματική σφαγή γιατί είχαν επι
βάλλει έναν κανόνα που απαγόρευε τη 
μεταφορά ηλικιωμένων στα νοσοκο
μεία, με αποτέλεσμα να αφεθούν να 
πεθάνουν μέσα σε εξαιρετικά απάν
θρωπες συνθήκες στα δημόσια γηρο
κομεία, που δεν μπορούσαν να αντι
μετωπίσουν τέτοιες καταστάσεις. Επί
σης απέκλεισαν τη μεταφορά των ηλι
κιωμένων στα έκτακτα κέντρα που δη- 
μιουργήθηκαν, όπως στους χώρους της 
διεθνούς έκθεσης της Μαδρίτης. Δα
πάνησαν εκατομμύρια των εκατομμυ
ρίων για να στελεχώσουν τους χώρους 
της διεθνούς έκθεσης με εξοπλισμό, 
αλλά άφησαν απέξω να πεθαίνουν οι 
ηλικιωμένοι.

Πάντως από τις ιδιωτικοποιήσεις 
στην Υγεία φαίνεται ότι υπάρχουν μόνο 
λίγες ιδιωτικές εταιρείες που κατα
βροχθίζουν την μερίδα του λέοντος...

Οι διάφορες έρευνες δείχνουν ότι τα 
υψηλότερα κέρδη από τις ιδιωτικο
ποιήσεις στο δημόσιο τα προσφέρει η 
δημόσια Υγεία, μειώνοντας την ποι
ότητα των προσφερόμενων υπηρεσιών, 
μειώνοντας το κόστος του προσωπικού 
με χαμηλούς μισθούς και απολύσεις και 
εξαπατώντας τον κόσμο. Τελικά είναι 
λίγες πολυεθνικές εταιρείες, κυρίως 
αμερικανικές, ή κερδοσκοπικά κεφά
λαια, που στην Ισπανία αποκαλούμε 
«γύπες».

Η Αρχή Ανταγωνισμού θα ξεκινήσει 
έρευνα για τις ιδιωτικές ασφαλιστικές 
μετά από καταγγελίες εκατοντάδων 
γιατρών ότι οι ιδιωτικές ασφαλιστικές 
εταιρείες πλαστογραφούν την πραγ

ματικότητα, πάνε πολύ άσχημα οικο
νομικά και εντατικοποιούν την εργασία 
του νοσηλευτικού προσωπικού.

Τι έκανε αυτά τα χρόνια η κεντρική 
κυβέρνηση των Σοσιαλιστών και 
του Unidas Podemos;

Η κεντρική κυβέρνηση είχε ένα πρό
βλημα από την αρχή, γιατί παρόλο που 
εμφανιζόταν ως ένας ενιαίος οργανι
σμός είχε δύο κομμάτια. Ας μην ξεχνάμε 
ότι το Σοσιαλιστικό Κόμμα έκανε την 
αναθεώρηση του άρθρου 35 του συν
τάγματος επιτρέποντας την αποπλη
ρωμή της κρίσης χρέους του 2010 με τις 
τεράστιες περικοπές και τις συνεργίες 
δημόσιου και ιδιωτικού τομέα στην 
Υγεία. To Podemos και το Unidas Po
demos υποστήριξε αντίθετα σε όλα τα 
επίπεδα τα αιτήματα των κινημάτων της 
Λευκής Παλίρροιας για τη στήριξη και

ενίσχυση της δημόσιας υγείας υπερα
σπίζοντας στη βουλή του νόμο για την 
Υγεία του 1986, που προέβλεπε μόνο σε 
εξαιρετικά έκτακτες περιπτώσεις τις 
ιδιωτικοποιήσεις στον τομέα της υγεί
ας.

Ποιος ήταν και είναι ο ρόλος των κι
νημάτων της Λευκής Παλίρροιας;

Πραγματοποιήσαμε 99 κινητοποι
ήσεις της Λευκής Παλίρροιας στη Μα
δρίτη και οικοδομήσαμε το 2012 το 
Συμβούλιο της Δημόσιας Υγείας σε αν
τιπαράθεση με το νόμο εναντίον της κα- 
θολικότητας της παροχής υγείας σε 
όλους τους πολίτες. Καταφέραμε να 
σταματήσουμε τις πωλήσεις αρκετών 
δημόσιων νοσοκομείων και μάλιστα 
με τους πλέον νεοφιλελεύθερους 
όρους. Με τις μαζικές μας κινητοποι
ήσεις καταφέραμε να εκδιώξουμε τον 
τοπικό υπουργό Υγείας και αργότερα 
τον ίδιο τον πρόεδρο της τοπικής κυ
βέρνησης, γιατί είχε ανακατευτεί άμε
σα στη διαφθορά του συστήματος Υγεί
ας. Αποτρέψαμε την ιδιωτικοποίηση 
των μεγάλων εργαστηρίων των νοσο
κομείων, αποτρέψαμε την καταβολή 1 
ευρώ για την κάθε συνταγή, μέτρο που 
πήραν πίσω όταν βγήκαμε μαζικά στους

δρόμους, αποτρέψαμε την καταβολή 
του κόστους των τεχνητών και πρό
σθετων μελών και το κόστος κάλυψης 
των ασθενοφόρων για τους συνταξιού
χους.

Πώς βλέπετε τις προοδευτικές δυ
νάμεις που συμμερίζονται πολλές από 
τις θέσεις της Λευκής Παλίρροιας;

Έχω ένα άσχημο προαίσθημα. Όλα 
αυτά τα χρόνια όλες και όλοι μας κά
ναμε κουπί προς την ίδια κατεύθυνση. 
To Sumar, που υποτίθεται ότι προ
σπαθεί να συγκεντρώσει προοδευτι
κές και αριστερές δυνάμεις, παρόλο 
που έχουν τις ιδιαιτερότητές τους, προ
τείνει το ίδιο μοντέλο υγείας που προ
τείνουμε και εμείς. Το πρόβλημα όμως 
είναι ότι υπάρχει μεγάλος κίνδυνος να 
χάσει τις εκλογές. Το καλύτερο θα

ήταν να έχουμε μια νέα κυβέρνηση συ
νεργασίας Σοσιαλιστών και Αριστεράς. 
Δυστυχώς όμως ο κόσμος των κινημά
των για την υπεράσπιση των δημοσίων 
αγαθών, όπως της Υγείας και της Παι
δείας, βλέπει να δαπανούνται μεγάλα 
ποσά για την άμυνα με δεσμεύσεις 
προς το ΝΑΤΟ και τις ΗΠΑ, χωρίς να 
έχουν ρωτηθεί πολίτες. Θα μπορούσα
με να είχαμε αποφύγει την επαναδια
πραγμάτευση των διευκολύνσεων προς 
το ΝΑΤΟ και τις ΗΠΑ και να είχαμε 
αποφύγει την αύξηση των δημοσίων δα
πανών για την άμυνα στο 2% του ΑΕΠ, 
και πιθανώς σε υψηλότερα επίπεδα 
αμέσως μετά, κάτι που είναι αρνητικό 
για την ειρήνη, την Υγεία και τη δημο
κρατία. Μας είπαν ότι πρόκειται για την 
ασφάλειά μας, αλλά η ασφάλειά μας εί
ναι η ειρήνη και το κοινωνικό κράτος 
και όχι οι αμυντικές δαπάνες και ο πό
λεμος. Το μεγάλο στοίχημα του 21ου αι
ώνα είναι η υπεράσπιση ή η καταστρο
φή του κοινωνικού κράτους από τις 
αγορές, τους μεγαλοεπενδυτές, τους 
κερδοσκόπους, τους γύπες και τα κο
ράκια του χρηματοοικονομικού τομέα.

Ολόκληρη η συνέντευξη θα δημοσι
ευτεί στον ιστότοπο www.epohi.gr
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Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1762.15
cm²

Κυκλοφορία: 620

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τ Δυνατά μέχρι 
την κάλπη

Η ΑΝΤΑΡΣΥΑ, στην παρατεταμένη 
αυτή προεκλογική περίοδο και ει
δικά στο διάστημα που μεσολάβη
σε από την εκλογική μάχη του Μα'ί- 
ου, επέδειξε αντοχή και μαχητικό 
πνεύμα στην πολιτική αντιπαράθε
ση, κόντρα στα πλαστά διλήμματα. 
Οι αγωνίστριες και αγωνιστές της 
συνέχισαν με την ίδια «βούληση 
και γνώση» να δίνουν τη μάχη για 
μια άλλη αντικαπιταλιστική και 
κομμουνιστική Αριστερά σε χώ
ρους εργασίας και γειτονιές.

Ήταν μια πρόκληση για τις δυνά
μεις του μετώπου, που πρόσφατα 
ανασυγκροτήθηκαν με την 5η Συν
διάσκεψη, να ανταπεξέλθουν στις 
δύο αλλεπάλληλες εκλογικές μά
χες. Κι όμως τα κατάφεραν. Τα πε
ρίπτερα σε μεγάλες και μικρές πό
λεις σε όλη τη χώρα και σε πολλές 
γειτονιές της Αττικής λειτούργη
σαν, έγιναν πλήθος εξορμήσεις και 
περιοδείες, κλιμάκια της ΑΝΤΑΡ
ΣΥΑ επισκέφθηκαν ξανά χώρους 
εργασίας, έγιναν ξανά σχεδόν σε 
όλες τις πόλεις και γειτονιές πολι
τικές συγκεντρώσεις και ανοιχτές 
εκδηλώσεις που συνάντησαν το 
ενδιαφέρον και την προσοχή των 
αγωνιστών αλλά και νέου κόσμου, 
που ήρθε πιο κοντά με τις ιδέες 
και το αντικαπιταλιστικό πρό
γραμμα της ΑΝΤΑΡΣΥΑ.

Με βάση την εικόνα από το νέο 
γύρο συγκεντρώσεων, αναδείχθη- 
κε η δυνατότητα σύνδεσης των 
ανατρεπτικών ιδεών με νέο κόσμο 
(όχι μόνο ηλικιακά) και συμβολής 
της ΑΝΤΑΡΣΥΑ, παρά τις αδυναμίες 
και τις ελλείψεις της. Η ΑΝΤΑΡΣΥΑ, 
παρότι παρέμεινε και σε αυτό τον 
εκλογικό γύρο σε μεγάλο βαθμό 
αποκλεισμένη από τα συστημικά 
και κρατικά ΜΜΕ, κατάφερε να έρ
θει πιο κοντά με ακόμα περισσό
τερο κόσμο όλες αυτές τις ημέρες 
με τις δικές της δυνάμεις και τους 
αγωνιστές/στριες της στην πρώ
τη γραμμή. Αυτό θα συνεχίσει το 
δυναμικό της ΑΝΤΑΡΣΥΑ τις λίγες 
επόμενες ώρες που απομένουν 
μέχρι να ανοίξουν οι κάλπες, ώστε 
το μήνυμα της αντικαπιταλιστικής 
ανατροπής να εκφραστεί μαζικά 
και αποφασιστικό και στην κάλπη, 
με το βλέμμα όμως στους δρόμους 
του αγώνα από την επόμενη ημέρα 
των εκλογών.

Δημήτρης Στομούλης

ΑΝΤΑΡΣΥΑ, η πιο 
χρήσιμη ψήφος 
για την αντεπίθεση 
του κινήματος

Μ
αχητική ήταν η κε
ντρική προεκλογική 
συγκέντρωση της 
ΑΝΤΑΡΣΥΑ στα Προ
πύλαια τη Δευτέρα, 
ενόψει της εκλογικής μάχης της 25ης 
Ιουνίου. Η συγκέντρωση ξεκίνησε με 

ομιλία του Τζαβέντ Ασλάμ, προέδρου 
της Πακιστανικής Κοινότητας στην 
Ελλάδα, ο οποίος τόνισε πως υπεύ
θυνοι για το έγκλημα ανοιχτά της 
Πύλου, όπου χάθηκαν εκατοντάδες 
συμπατριώτες του και άλλοι μετανά
στες, είναι «αυτοί που τους έβλεπαν 
και τους έλεγαν ψέματα, αυτοί που 
αρνήθηκαν να τους σώσουν». Όπως 
είπε, «είναι δολοφόνοι αυτοί που κά
νουν pushback... μπορούσαν να τους 
σώσουν αλλά δεν ήθελαν».

Η Ολλανδή δημοσιογράφος Τγκε- 
μποργκ Μπέγκελ, που ακολούθησε, 
κάλεσε την ελληνική κυβέρνηση και

τα ΜΜΕ να «σταματήσουν να λένε 
ψέματα» και ονομάτισε ως υπεύθυ
νους για τους εκατοντάδες θανάτους 
την κυβέρνηση, το λιμενικό, την ΕΕ 
και τη Frontex, ενώ στηλίτευσε τη 
στάση των ελληνικών ΜΜΕ που λόγω 
και της λίστας Πέτσα συγκαλύπτουν 
τις κυβερνητικές και κρατικές ευθύ
νες.

Η Άννα Μπαχτή, εκπαιδευτικός 
και μέλος του Πανελλαδικού Συντο
νιστικού Οργάνου της ΑΝΤΑΡΣΥΑ, 
τόνισε πως «στον νέο γύρο επίθεσης, 
απάντηση αποτελούν όχι γενικά οι 
αγώνες, αλλά οι αγώνες με ανατρε
πτικό πνεύμα που φτάνουν ως το 
τέλος, όχι γενικά η αντιπολίτευση, 
αλλά η συνολική πολιτική αντιπαρά
θεση από θέσεις αντικαπιταλιστικής 
ανατροπής των βασικών πυλώνων 
της αστικής πολιτικής, τους οποίους 
προβάλλει η ΑΝΤΑΡΣΥΑ, η αντικαπι-

ταλιστική, επαναστατική Αριστερά». 
Κάλεσε εκ μέρους της ΑΝΤΑΡΣΥΑ 
«κάθε αγωνιστή και αγωνίστρια, που 
έδωσαν μαζί τη μάχη το προηγούμενο 
διάστημα στους αγώνες για την ανα
τροπή της αντιλαϊκής πολιτικής, να 
ξεπεράσουν τα πλαστά διλήμματα και 
να ψηφίσουν ΑΝΤΑΡΣΥΑ, διότι «ήταν 
η πρωτοπόρα δύναμη μέσα σε όλους 
τους αγώνες [...] έτσι θα ενισχύσουν 
την Αριστερά που μπορεί να σηκώσει 
το γάντι απέναντι στην αντιλαϊκή πο
λιτική γιατί προβάλλει το αναγκαίο, 
αντικαπιταλιστικό πρόγραμμα πάλης 
που δημιουργεί ρήγματα στην πολι
τική τους ... θα δώσουν δύναμη στην 
Αριστερά που συγκρούεται με τη λο
γική του εφικτού, του μικρότερου 
κακού και της “φιλολαϊκής” διαχεί
ρισης του βάρβαρου καπιταλισμού». 
Κατέληξε λέγοντας: «Στις 25 Ιούνη, 
ψήφο δεν χαρίζουμε σε κανένα, δεν

Επιτυχημένη 
ήταν η κεντρική 
συγκέντρωση 
της ΑΝΤΑΡΣΥΑ 
στα Προπύλαια, 
όπου ανα- 
δείχθηκε 
ιδιαίτερα το 
έγκλημα κατά 
προσφύγων και 
μεταναστών 
στην Πύλο
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ΨΗΦΙΖΟΥΜΕ

#κανουμε

Δύναμη 
στην Αριστερά 

που αρνείται 
τη διαχείριση

του καπιταλισμού
>>>>>

συγχωρούμε, δεν απέχουμε. Δίνουμε κόκκι
νη ψήφο στην ΑΝΤΑΡΣΥΑ. Δίνουμε χρήσιμη 
ψήφο για να γίνει η οργή δύναμη αγώνα και 
ανατροπής της κοινωνικής βαρβαρότητας. 
Για να γίνουν οι ελπίδες και οι ανάγκες μας 
εφιάλτης τους».

Η Κατερίνα Θωίδου, δημοτική σύμβου
λος Δήμου Νίκαιας, τόνισε ότι «η ΑΝΤΑΡ
ΣΥΑ έχει δώσει δείγματα γραφής για το τι 
σημαίνει να παλεύεις στην πράξη ενάντια 
στη ρατσιστική πολιτική που στρώνει το 
δρόμο στους φασίστες». Απαίτησε, δε, «να 
τιμωρηθούν οι ένοχοι του Λιμενικού Σώμα
τος. Απαιτούμε να δοθούν άμεσα χαρτιά 
στους διασωθέντες, ώστε να συνεχιστεί 
ανεμπόδιστη η διερεύνηση του εγκλήματος, 
και να μην απελαθούν για να καλύψουν τις 
ευθύνες των κρατικών αρχών». Καταλήγο- 
ντας τόνισε: «Αγωνιζόμαστε για ανοιχτά 
σύνορα, να πέσει ο φράχτης του θανάτου 
στον Έβρο, παλεύουμε ενάντια στις δολο
φονικές πολιτικές αποτροπής στα σύνορα, 
με τις επαναπροωθήσεις, απαιτούμε να 
καταργηθούν οι ρατσιστικές συμφωνίες 
της ΕΕ. Να έχουν άσυλο οι πρόσφυγες και 
χαρτιά οι μετανάστες, να βρουν φιλοξενία 
μέσα στις πόλεις».

Ο Νικόλας Σκούφογλου, γιατρός στο 
Παίδων Αγία Σοφία, υπογράμμισε ότι η νέα 
κυβέρνηση που θα προκόψει δεν θα είναι 
παντοδύναμη, αλλά θα έχει αμέσως να ανα
μετρηθεί με την κοινωνική οργή που θα συσ
σωρευτεί και θα μεγαλώσει. Και ο καλύτερος 
τρόπος να μην είναι παντοδύναμη, όπως τό

νισε, είναι η ενίσχυση του πολιτικού ρεύ
ματος της αντικαπιταλιστικής αρι

στερός, της ΑΝΤΑΡΣΥΑ, που δεν 
μασάει τα λόγια της και δε μένει 

στα μισά του δρόμου, αλλά 
βάζει ως στόχο την άμεση 
και οριστική ρήξη με το 
ίδιο το καπιταλιστικό σύ
στημα εδώ και τώρα και 
όχι όταν το επιτρέψουν 
οι εκλογικοί κοινοβου
λευτικοί συσχετισμοί.

Η Ελένη Βαφειά- 
δου, μέλος ΔΣ του 
ΣΑΔΑΣ, τόνισε πως «η 
Μεσόγειος έχει γίνει 
θέατρο πολέμου, με

τόπισθεν των πολέμων 
στη Συρία, στο Αφγανι

στάν, στη Λιβύη, το Σου
δάν με 2.500 νεκρούς πέ

ρυσι μόνο, με την υπογραφή 
της ΕΕ και των κυβερνήσεων 

που την υπηρετούν. Πρόσθεσε, 
δε, πως «όποιος δεν μιλάει για την

ΕΕ και την ανάγκη εξόδου εδώ και τώρα 
από αυτήν, δεν μπορεί να κάνει αντιπολί
τευση». Ι<αταλήγοντας επισήμανε πωε για 
την ΑΝΤΑΡΣΥΑ η συμμετοχή στις εκλογές 
υπηρετεί την ανάγκη τα κινήματα να έχουν 
πολιτική εκπροσώπηση, έχοντας καθαρό 
πως η επίθεση τελικά νικιέται στον δρόμο κι 
όχι με τροπολογίες στη Βουλή.

Ο Ιάσονας Μαρκάτος, φοιτητής, είπε 
χαρακτηριστικά πως «είμαστε η γενιά που 
καλούμαστε να ζήσουμε χειρότερα από τις 
προηγούμενες [...] μας κλέψαν το παρόν και 
φυλακίσανε το μέλλον μας και όταν τολμή
σαμε να ζητήσουμε τα αυτονόητα, η μόνη 
απάντηση ήταν η καταστολή, την οποία 
την έχουμε βιώσει στο πετσί μας. Για αυτό 
τα εκβιαστικά διλήμματα, ειδικά όταν προ
έρχονται από την «Αριστερά», τους τα επι
στρέφουμε». Τόνισε πως «δικό μας χρέος εί
ναι να επιστρέφει η ελπίδα στον δρόμο του 
αγώνα και πως η νεολαία είναι σε αυτό τον 
δρόμο, πρωτοστατώντας την τελευταία τε
τραετία σε μια σειρά από κοινωνικές αναμε
τρήσεις». Κατέληξε λέγοντας ότι η ΑΝΤΑΡ
ΣΥΑ είναι η μόνη δύναμη που μπορεί να 
δώσει τρόπο στην οργή της νεολαίας για να 
γίνει το αντισυστημικό ρεύμα δύναμη αντι- 
καπιταλιστικής ανατροπής.

Η Ζανέτ Λυσικάτου, μέλος του ΔΣ της 
ΠΟΕΔΗΝ, τόνισε πως «η εργατική τάξη και 
η νεολαία έχουν τη δύναμη να ανατρέψουν 
αυτό το σάπιο σύστημα» και κάλεσε τον κό
σμο του αγώνα να δυναμώσει την ΑΝΤΑΡΣΥΑ 
και με την ψήφο του σε αυτές τις εκλογές, 
για να ενισχυθεί η δυναμική των αγώνων του 
προηγούμενου διαστήματος η Αριστερά που 
λέει ότι το μέλλον είναι η ανατροπή του κα
πιταλισμού».

Η συγκέντρωση ολοκληρώθηκε με μή
νυμα του Μουσταφά Τσολάκ Αλή, από τη 
μειονότητα της Θράκης, υποψήφιου βου
λευτή στο ψηφοδέλτιο επικράτειας της 
ΑΝΤΑΡΣΥΑ, ο οποίος υπογράμμισε ότι η 
ΑΝΤΑΡΣΥΑ είναι η Αριστερά που δεν υπερα
σπίζεται τη Συνθήκη της Λοζάνης αλλά θέλει 
να πετάξει στο χρονοντούλαπο της ιστορίας 
τη Συνθήκη της Βάρκιζας, ότι είναι η Αρι
στερά που παλεύει για ειρήνη στο Αιγαίο και 
την Ανατολική Μεσόγειο, για την αδελφο
σύνη των λαών, για να φύγουν οι βάσεις της 
κρεατομηχανής του ΝΑΤΟ.

Πλήθος 
συγκεντρώσεων 

σε όλη τη χώρα

Σ
υγκεντρώσει και πολιτικέ5 
εκδηλώσει έγιναν σε πολλέ5 
πόλειε ins xcbpas και γειτο- 
vies ins AuiKiis.

Με επιτυχία έγινε η προεκλο
γική συγκέντρωση ins ΑΝΤΑΡ
ΣΥΑ στη Θεσσαλονίκη την Πέμπτη 
στην Καμάρα, όπου μίλησαν οι 
Δ. Κομνιανού, Β. Μπαλτούκα, και 
Δ. Βλαχομήτρο5. Ins ομιλίε5 ανα
πτύχθηκαν οι Θέσεΐ5 ins ΑΝΤΑΡΣΥΑ 
για την αντίσταση του εργατικού 
Kivnpaios, την επίθεση στον κόσμο 
ins εργασίαε, το νέο «μνημόνιο» 
που ετοιμάζεται στο όνομα ins δη- 
μοσιονομική5 πειθαρχία ins ΕΕ, για 
το έγκλημα στην Πύλο, τον πόλεμο 
και την απειλή στα δικαιώματα και 
ns ελευθερίά. Παράλληλα, παρου
σιάστηκε η αγωνιστική πρόταση 
ενάντια στα περιβαλλοντοκτόνα 
σχέδια του κεφαλαίου στη Θεσ
σαλονίκη, με τη μονάδα LNG, την 
καύση σκουπιδιών και την παρά
δοση του παραλιακού μετώπου 
στην κερδοσκοπία.

Μέλη ins ΑΝΤΑΡΣΥΑ, αγωνι- 
στέ5 και αγωνίστριε5 ins πόλη5, 
έδωσαν δυναμικό παρόν στη συ
γκέντρωση ins ΑΝΤΑΡΣΥΑ στην 
Πάτρα. Ομιλητέ5 ήταν ο Άγ. X0yios 
και ο Δ. Μπελιά5, ενώ τη συγκέ
ντρωση χαιρέτησε και ο Χρ. Κο- 
oivas. Onus υπογραμμίστηκε, η 
ΑΝΤΑΡΣΥΑ δίνει τη μάχη των εκλο
γών και διεκδικούμε όχι απλά ns 
ψήφου5 ins προηγούμενη5 κάλπη5 
αλλά και την περαιτέρω ενίσχυσή 
ins, για να αποτυπωθεί η αντισυ- 
στημική οργή και ons κάλπε5, για 
να γίνει πραγματική δύναμη ανα- 
τροπή5 για τον εργαζόμενο λαό και 
τη νεολαία.

Στο Ηράκλειο Kp0ins, στην 
πλατεία Ελευθερίαε, οι ομιλητέ5

Α. Αντωνίου και Ν. Ζαμπουλάκηε 
έκαναν λόγο για ρατσιστικό έγκλη
μα, αναφερόμενοι στο ναυάγιο ins 
Πύλου, ενώ τόνισαν πωε η ΑΝΤΑΡ
ΣΥΑ καλεί σε αγώνα απέναντι στην 
κυβέρνηση ins ΝΔ και στην πολιτι
κή κεφαλαίου, EE-ΝΑΤΟ, που απο
θρασύνεται λόγω ins συναινετικήε 
ανύπαρκτέ αντιπολίτευσή. Πλού
σια συζήτηση έγινε και στα Χανιά, 
με ομιλητέ5 ious Μ. Φιωτάκη και 
Απ. Νικολόπουλο, που υπογράμμι
σαν την ανάγκη για μια Αριστερά 
που βάζει ζητήματα χτυπήματοε 
ins κερδοφορία5 του κεφαλαίου 
και ins καπιταλιστικήε i6ioKinoias.

Στα Γιάννενα ομιλητήε ήταν ο 
Π. Παπανικολάου, ενώ χαιρέτισαν 
υποψήφιοι του νομού. Έγιναν εξορ- 
μήσεΐ5 σε πολλά χωριά του νομού, 
αλλά και σε πανεπιστήμιο, αμαξο
στάσια δήμων, νοσοκομεία και βιο- 
μηχανίεε ins περιοχήε. Πετυχημένη 
ήταν η εκδήλωση στη Λάρισα με 
ομιλητέ5 ious Ν. Ταλαχούπη, Ν. Πε- 
λεκούδα και Τ. Τσιούνη και βασικό 
ζήτημα την ανάγκη μια5 ενισχυμέ- 
vns επαναστατική5 Αριστερά5.

Παρά ns δυσκολία ins καλο- 
καιρινή5 περιόδου, που πλέον μπή
κε για τα καλά, έγιναν εξορμήσεΐ5 
σε μεγάλουε xcopous δουλειά5 και 
στην Αττική. Σε υπουργεία (Αγρ. 
Ανάπτυξηε, Πολιτισμού, Παιδεία), 
ΟΠΕΚΑ, νοσοκομεία, στη φαρμα
κοβιομηχανία DEMO κ.α.

Στην Αττική, την τελευταία εβδο
μάδα έγιναν πολλέε εκδηλώσει, 
σε Γαλάτσι, Ζωγράφου, Κερατσίνι, 
Πατήσια, Κυψέλη, Σεπόλια, Βύρω
να, Νέα Ιωνία, Καισαριανή, στην 
Ανατ. Αττική (Γλυκά Νερά, Πόρτο 
Ράφτη, Ραφήνα, Γέρακα-Παλλήνη), 
Ίλιον, Ηλιούπολη, Χαλάνδρι, Αγία 
Παρασκευή κ.α.
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